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 ראש העיר. –סקירה ודיווח . 1

 

ישיבת   מר חיים ברוידא:  את  פותח  אני  לכולם,  טוב  המניין  ערב  מן  העיר  .  18/12/2022מועצת 

בפתח הדברים אני אבקש לומר כמה מילים אישיות לכלל הנוכחים והנוכחות בחדר, ולחברות וחברי  

מועצת העיר אם בקואליציה והאופוזיציה כאחד. אנחנו בפתחו של ערב ארוך, ומטבע הדברים כולכם 

תק ישיבות  בוודאי  מועצה,  ישיבות  של  הדינמיקה  את  מועצה מכירים  בישיבת  נפתח  ואנחנו  ציב. 

לצערי  העיר  מועצת  ישיבות  העיר.  תקציב  לאישור  המניין  מן  שלא  ישיבה  לאחריה  ומיד  רגילה 

התדרדרו לטונים גבוהים בשיח לא מכובד ומכבד. הציבור הרענני מטבעו מעורב וצופה בנו ברשתות  

ומכבדת. ראויה  על תרבות  לכן חשוב לשמור  הכול מתועד.  מייצגת   החברתיות,  העיר הזאת  מועצת 

את תושבות ותושבי העיר, החדר הזה במובן מסוים הוא הפנים והביטוי של הקהילה הרעננית שכולנו  

להתנהלות   דוגמא  להוות  החובה  כולנו  על  מוטלת  ולכן  ממנה.  חלק  דבר  של  בסופו  וכולנו  אוהבים 

יצגים. לכן אני אומר בין שנגיע  , ראויה ומכבדת, ולא רק אותנו, את כל תושבי העיר שאנו מיסובלנית

והיא  יאירו מעל רעננה,  והכוכבים  והירח  ובין אם לא, בסופו של דבר מחר תזרח השמש  להסכמות 

זו הצפייה של תושבי   תמשיך ותנוהל בתנופת פיתוח בינוי, עשייה וצמיחה, את זה אי אפשר לעצור, 

החינוך המחוזי, קיבלנו מהמועצה    העיר מכל היושבים סביב לשולחן הזה. רק מהחודש האחרון בפרס

יפה   העירייה    5לישראל  אגפי  כל  את  שהקיף  בתרגיל  החירום  שבוע  את  סיימנו  יופי,  כוכבי 

והמכלולים, וזכינו בציון הכי גבוה טוב מאוד פלוס. לפני כמה שעות קיבלנו עוד פרס, נכון של מה זה  

 היה? 

 

 מקלטים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

אז  מר חיים ברוידא:  מחמאות,  הדברים  לכל  ובנוסף  מקלטים,  קיבלנו  אז  נכון,  המקלטים  של 

גם זכינו לשבחים מצד אלוף פיקוד העורף וסגל הפיקוד המלווה, שהגיעו לביקור התרשמות מרעננה,  

 ואגב זאת מירב שהיא מחליפה את פישמן, ומגיע לה בהזדמנות זאת בהצלחה ומזל טוב. 
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 קב"טיות בכל הארץ.  אחת משש מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 

 

שביעות הרצון הגבוהה של התושבים מקבלת מידי יום ביטוי, מכתבי הערכה  מר חיים ברוידא: 

לומר   יכול  גם  אני  לשולחני. ברמה האישית  יום  כל  מגיעים  ברחוב הרענני, ותודה  זה  את  שאני חש 

חלוק האחד על השני, להציג שאלות  אנשים מוקירים וגאים בעיר שלנו. כאשר נצא מכאן מותר לנו ל

הציבור  טובת  את  אחד,  דבר  ורק  אך  לראות  חובתנו  אבל  ולהתווכח.  להסכים  שלא  מותר  ותהיות, 

זרים שלא מן המניין. זאת הציפייה שלי מכלל   ולא אינטרסים  ורק את האינטרס הציבורי,  הרענני, 

 את תושבי רעננה. תודה רבה.  הנוכחים כאן. ואני מקווה ומייחל שננהל כאן דיון ראוי ומכבד 

 

 . 16/11/2022אישור פרוטוקולים של ישיבות מועצת העיר מיום   .2

 

לנושא הראשון שעל סדר היום. הפרוטוקולים המלאים נשלחו   מר חיים ברוידא:  נעבור  ואנחנו 

אחד.   פה  הפרוטוקולים?  אישרו  בעד  מי  להצבעה.  עובר  אני  אז  הערות?  יש  למישהו  האם  אליכם, 

 . 16/11/2022העיר מאשרת את הפרוטוקולים של ישיבות המועצה מיום  מועצת

 

 . 16/11/2022פרוטוקולים של ישיבות מועצת העיר מיום החליטה פה אחד לאשר מועצת העיר 

 

 דיון בסעיפים רלוונטיים  –לזימון ישיבת מועצה  29/11/2022חברי מועצה מיום  10בקשות  .3

 )עפ"י המצ"ב(.   

 

 צעתה של גב' אנה פוזמנטיר בנושא הצבת שילוט ברחבי העיר על פרויקטים דיון בה א. 

   טרם שנדונו ו/או אושרו במועצת העיר כדין.   
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של   מר חיים ברוידא:  בקשה  את   10יש  להציג  ויינטראוב...  מרונית  אבקש  אני  מועצה,  חברי 

 הנושא הראשון בבקשה.  

 

 אנה...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

את  א: מר חיים ברויד להציג  פוזמנטיר  מאנה  מבקש  אני  צודק.  אתה  נכון  סליחה,  נכון  אה 

 הנושא הראשון בבקשה.  

 

בחוצות העיר על פרויקטים שעתידים    עלו פרסומים והוצבו שלטיםלאחרונה   : אנה פוזמנטירגב' 

ויצמן ברחוב  גשר  לדוגמא  בורלא.    לקום,  בנושאים השונים    השילוט מוצב במקוםופארק  דיון  טרם 

רם אישורם בוועדת המשנה לתכנון ובנייה במליאת המועצה. נוצר הרושם שלכאורה ראש העירייה וט

מופגן   פרסום  הקרב.  הבחירות  למסע  שלו  האישית  האג'נדה  לקידום  האמורים  בשלטים  משתמש 

בהצבת שלטים יוצרים דיבור מיותר בציבור. חשוב לציין שזו הוצאה מיותרת מכספי ציבור שנזרקים  

נוצ חברי  לפח.  על  הדיון  טרם  לחץ  להפעיל  במטרה  לכאורה  כך  נוהגת  העיר  שהנהגת  הרושם  ר 

המועצה, תוך שימוש במשאביה הכספיים העומדים לרשותה. הצעת החלטה: מועצת העיר מחליטה  

בזאת כי עיריית רעננה לא תציב שלטים ולא תפרסם מצג שווא לציבור אודות פרויקטים, כאילו הם  

עוד לא עברו את האישורים הנדרשים בוועדות העירוניות כמחויב על פי החוק.  עתידים להתקיים, כל  

 ובנוסף כל עוד לא אושרו תקציבית על ידי מליאת המועצה וזאת ברוב הדרוש כמחויב על פי החוק.  

 

 אריאל תקריא את התשובה.  מר חיים ברוידא: 

 

בדצ מר אריאל הילדסהיימר: בישיבת התקציב  , 1833, תב"ר מספר  2021מבר  התב"ר הרלוונטי אושר 

 והעירייה פועלת בהתאם למדיניות זו. 
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אנחנו נעבור להצבעה ואנחנו נצביע איתך בעניינים האלה. אנחנו בעד ההצעה   מר חיים ברוידא: 

 שלך. מי בעד ההצעה של אנה פוזמנטיר. תודה רבה התקבלה פה אחד.  

 

העיר   לאשר  מועצת  אחד  פה  עהחליטה  לא  יכי  רעננה  שווא ריית  מצג  תפרסם  ולא  שלטים  תציב 

 , כאילו הם עתידים להתקיים, כל עוד לא עברו את האישורים הנדרשים ויקטיםאודות פר לציבור

ידי מליאת על  עוד לא אושרו תקציבית  ובנוסף כל  מועצת   בוועדות העירוניות כמחויב על פי החוק 

 .  העיר וזאת ברוב הדרוש כמחויב על פי החוק

 

של חבר מועצת העיר ניר קריסטל בדבר הטיפול הנדרש בתכניות  דיון בהצעתו ב. 

בני אדם,  2הרמזורים בעיר בשל מופע ירוק משותף, אשר גרם השנה למותם של   

 . 24/11/2022בהמשך לדיון בוועדת הבטיחות בדרכים מיום   

 

 אבקש מחבר המועצה ניר קריסטל להציג את הנושא הבא בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

בני אדם, כתוצאה ממה שמכנה הרשות   2נהרגו ברעננה  כן. בשנה האחרונה   ניר קריסטל: מר 

הלאומית לבטיחות בדרכים ירוק משותף. האחד ברחוב בורוכוב פינת ויצמן והשנייה ברחוב עתידים 

פינת התעשייה. ירוק משותף הוא מצב בו לשני משתמשי דרך, הן לכלי רכב והן להולך רגל יש אור  

זור, כלומר רשות לשניהם להתקדם. במצב זה, כלי רכב אשר יוצא מצומת באור ירוק ופונה  ירוק ברמ

רגל שחוצה באותו   בהולך  ברעננה(  בפועל בשתי התאונות הקטלניות  )כפי שקרה  לפגוע  עלול  ימינה, 

הזמן באור ירוק את מעבר החצייה הסמוך. הבעיה חמורה במיוחד, כאשר כלי הרכב מקבל את האור 

ב כאשר  הירוק  ובמיוחד  הרגיל.  להולך  שניתן  הירוק  האור  לפני  שניות  כמה  או  בדיוק,  הזמן  אותו 

לאחריו   הפנייה,  ובביצוע  בנסיעה  מתחיל  הכבד  הרכב  זה  במקרה  משאית.  או  אוטובוס  הוא  הרכב 

הרכב  כלי  נהג  מבחינת  מת  בשטח  נמצא  הרגל  הולך  כי  העובדה  ובשל  בחצייה,  מתחיל  הרגל  הולך 

תרחש תאונה קטלנית, כפי שלצערנו קרה בשני המקרים בשנה האחרונה  ברעננה.   הכבד, עלולה לה
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בתור התחלה זה לבטל את זה לחלוטין. אבל במקומות שבהם    אחד דרך אגב אני מוסיף פה, הפתרון

אין ברירה, הפתרון הוא למעשה לשנות את תזמון הרמזורים, כך שהולך הרגל יקבל אור ירוק כמה  

רכב יקבל גם הוא ירוק. במקרה זה הולך הרגל כבר יהיה באמצע מעבר החצייה, שניות לפני שנהג ה

יוכל לראות אותו בבירור, שכן הולך הרכב יהיה לפניו ולא בצידו.   כאשר נהג הרכב יקבל ירוק, ואז 

ברעננה   הרלב"ד  נתוני  פי  על  הקדמי.  מהחלון  יראה אותו  שהוא  היא  של    40הכוונה  כאלה  מפגשים 

אלף    60-ל  40צמתים. עלות תכנון ותכנות הצומת של כל רמזור שכזה מגיעה לבין    21-ירוק משותף בכ

מיליון ₪ לכל היותר. בהחלט עלות המחייבת    2.5-שקלים. מכאן שהעלות התיאורטית עשויה להגיע ל 

אותנו לתיקון דחוף של הליקוי, שכן מדובר בחיי אדם. בישיבת הוועדה לבטיחות בדרכים, העליתי  

לבצע טיפול דחוף בכל הרמזורים הללו על ידי העירייה, שכן הדבר מהווה סכנה ברורה  את הדרישה  

החולפת,   בשנה  קרה  שלצערנו  כפי  הצעת    2ומיידית,  הזאת.  מהסיבה  חייהם  את  קיפחו  אדם  בני 

ההחלטה: מועצת העיר מחליטה בזאת כי עיריית רעננה תפעל מיידית, כמפורט בתתי הסעיפים להלן,  

כל   תיקון  ברשימה לשם  המופיעים  הרמזורים  בכל  המקצועי,  הצוות  ידי  על  שיאותרו  הליקויים 

נציגת הרלב"ד, הגב' דנה טל, בוועדת הבטיחות בדרכים מיום   , 24/11/2022המצורפת אותה הציגה 

עד   הנדרשים,  התיקונים  ליישום  להקציב  יש  כי  מחליטה  העיר  מועצת  חודש.  לכל    3לפני  חודשים 

חלילה בביצוע יוצג מיד בישיבת המועצה הסמוכה שלאחר היוודע דבר העיכוב  היותר, וכי כל עיכוב  

למועצת העיר. מועצת העיר מחליטה בזאת כי את הפרויקט יוביל מנכ"ל עיריית רעננה באמצעו כל 

הטיפול.   גמר  ועד  זה  מרגע  מועצה  ישיבת  בכל  העיר  למועצת  כך  על  וידווחה  לנכון,  שיראה  .  2גורם 

ובה היום, תציג, זה היה אמור להיות דרך אגב, ההצעה הזאתי כבר הוגשה לפני  בישיבת המועצה הקר

לפני   להיות  אמורה  הייתה  הישיבה  תציג    3חודש,  המועצה  בישיבת  להיום.  נדחתה  היא  שבועות, 

מיליון ₪ לשם ביצוע פרויקט זה. דרך אגב אני    2.5הנהלת העירייה לאישור המועצה תב"ר בסכום של  

שמ לכם,  אומר  בכבר  רק  במפגשים  ומדובר  להשקיע    21-אחר  צריך  לא  ואתה  ₪    50,000צמתים, 

מקצוע  גורמי  כי  מנחה  העיר  מועצת  בהרבה.  נמוכה  תהיה  העלות  צומת,  שאותה  פינה  כל  בשביל 

המפורטים  ברמזורים  המפגשים  כל  את  בדחיפות  יבחנו  המנכ"ל,  שימנה  התנועה  הנדסת  מתחום 

רמזור ורמזור. עותק ממסקנות הצוות המקצועי יועברו לעיון    ברשימה הנ"ל, ויאבחנו את הבעיה בכל
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המלצת   בעקבות  למנכ"ל.  המסקנות  הגשת  את  העוקבת  המועצה  בישיבת  העיר  מועצת  חברי  כל 

סעיף   בתת  כמפורט  המקצועי  הנדרשים    3הצוות  השינויים  לביצוע  מיידית  העירייה  תפעל  לעיל, 

ל בכפוף  הרלוונטיים  הספקים  באמצעות  תביא ברמזורים  הפרויקט  גמר  עם  העירייה.  ולנוהלי  חוק 

 הנהלת העירייה לאישור מועצת העיר בקשה לסגירת התב"ר. תודה רבה.  

 

 אריאל בבקשה תקריא את התשובה.  מר חיים ברוידא: 

 

הצמתים   מר אריאל הילדסהיימר: הדרוש.  בהסדרת  והחלה  הרלב"ד  של  קורא  לקול  ניגשה  העירייה 

 יבוצעו על פי תכנית העבודה. במספר   17שנותרו לטיפול 

 

לא   מר חיים ברוידא:  הם  האלה.  דברים  אתה  מכירים  שאנחנו  ולהגיד  להמשיך  גם  חייב  אני 

עברו לידינו. היו לנו ישיבות רבות, היה לנו ויכוח עם הרלב"ד מי צריך לשאת בהוצאות האלה. בכל 

ד ההצעה של ניר קריסטל. מי  צמתים כבר נעשו בתחילת השנה וטופלו, ואנחנו גם נצביע בע  9מקרה  

  -בעד הצעת ההחלטה בשינויים

 

  -... תקציבית מר אריאל הילדסהיימר:

 

על   מר ניר קריסטל:  תצביע  ההסתייגות,  על  ולהצביע  להסתייג  רוצים  אתם  אם  רגע,  רגע, 

  -הסתייגות. אני רק רוצה ברשותכם שאלה לפני. למה אנחנו צריכים לחכות כרגע לרלב"ד

 

 לא מחכים לרלב"ד, אנחנו לא מחכים לרלב"ד.   ילדסהיימר:מר אריאל ה 

 

 אמרתם... לרלב"ד.   מר ניר קריסטל: 
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הלו"ז  מר אריאל הילדסהיימר: צפי  וביצוע.  לתכנון  במקביל...  לרלב"ד,  קורא  קול  שהגשנו  אמרנו 

א'   חציון  סוף  עד  שנה,  חצי  הוא  העיר  מהנדס  שאומר  כמו  מתבקש  2023לסיום  אחד  שינוי  זה   .

שזה  מה העיקרי  השני  והשינוי  שלך,  ולא    680,000הצעה  מתוקצב,  מופיע    ₪2.5  זה   ,₪ מיליון 

 בתב"רים בהמשך הערה.  

 

 השינויים האלה. מי בעד הצעת ההחלטה?   2 מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אנחנו מצביעים על ההסתייגות או על הצעת ההחלטה כמו שהיא.   מר ניר קריסטל: 

 

 ינויים המתבקשים.  הש מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ₪.  680,000מיליון ₪, זה יהיה  2.5זה לא  מר חיים ברוידא: 

 

 2.5אין בעיה, עוד פעם אמרנו התב"ר אתה פותח את התב"ר והוא לכל היותר   מר ניר קריסטל: 

 מיליון ₪, הצפי של כולנו שזה יהיה פחות.  

 

 טוב, אז נצביע נגד.    מר אלי אלוש:

 

ע, אלי בבקשה. הצפי אמרנו מקסימלי, גם אני חושב שזה יהיה הרבה  רגע, רג מר ניר קריסטל: 

יגיע   זה  אם  שגם  כדי  תב"ר,  לפתוח  מדברת  ההצעה  עדיין  אבל   .₪ למיליון  יגיע  לא  גם  וזה  פחות 

 מיליון ₪, נוכל לבצע את העבודה בלו"ז שמצוין פה, זאת ההצעה.  2.5-לכאורה ל

 

יכולי  3 מר חיים ברוידא:  לא  אנחנו  ואנחנו  חודשים  שנה,  חצי  על  דיברנו  הזה,  בלו"ז  לעמוד  ם 

 עושים את הדברים האלה. 
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 למה אי אפשר לעמוד בלו"ז הזה?  מר ניר קריסטל: 

 

 כי אי אפשר לעמוד בלו"ז הזה.  מר חיים ברוידא: 

 

  -השאלה אי אפשר לעמוד בלו"ז מר ניר קריסטל: 

 

 זה כולל תכנון מפורט.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

ולכן   ברוידא:  מר חיים הדברים,  את  לעשות  פשוט  לא  זה  הזה,  מהסוג  ודברים  תצפיות  פה  יש 

 חצי שנה עצם הביצוע הוא לא זה. 

 

   -יש שם גם שינויים גיאומטריים, וכמובן שבהצעת מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה תהליך.   : גב' דרורה כהן

 

על מר אריאל הילדסהיימר: הממונה  עם  ביחד  העיר  מהנדס  ריאלי   ובעמדת  הכי  הלו"ז  זה  התנועה, 

 שאפשר לעמוד בו. אנחנו רוצים את זה כולנו.  

 

עד חצי שנה, זה לא משהו שאנחנו רוצים אותו, בדיוק כמוכם. מי בעד הצעת   מר חיים ברוידא: 

 ההחלטה? 

 

 אפשר להוסיף לפרוטוקול בלו"ז שייקבע על ידי מהנדס העיר.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 אין שום בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

 חודשים.  6חודשים, עד  6לא, עד  מר ניר קריסטל: 

 

 חודשים.  6עד  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חודשים.  6עד  מר ניר קריסטל: 

 

 חודשים.   6-ולא יאוחר מה גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אין שום בעיה, קיבלתם מר חיים ברוידא: 

 

 חודשים.  6עד  מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי.  ויינטראוב: גב' רונית 

 

 חודשים אפשרי, קדימה מי בעד הצעת ההחלטה? פה אחד. ממשיכים.   6עד  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע סליחה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 רגע, תן לאנשים להצביע.   מר ניר קריסטל: 

 

   -20מי בעד הצעת ההחלטה? מי נגד? הפתעה קדימה בסדר. כמה אנחנו פה?  מר חיים ברוידא: 

 



 לוגו חברת התמלול                                                                 עיריית רעננה                        
 28.12.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 13 
 

 נגד.   1-בעד ו 17 ריאל הילדסהיימר:מר א

 

 אוקיי תודה רבה רבה.   מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  17 –בעד 

  1 –נמנע 

 החלטה: 

כי עיריית רעננה תפעל מיידית, כמפורט בתתי הסעיפים  מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר  

הרמ בכל  המקצועי,  הצוות  ידי  על  שיאותרו  הליקויים  כל  תיקון  לשם  המופיעים  להלן,  זורים 

בוועדת טל,  דנה  הגב'  הרלב"ד,  נציגת  הציגה  אותה  המצורפת  מיום   ברשימה  בדרכים  הבטיחות 

חודשים לכל    6מועצת העיר מחליטה כי יש להקציב ליישום התיקונים הנדרשים, עד    .24/11/2022

בר העיכוב  היותר, וכי כל עיכוב חלילה בביצוע יוצג מיד בישיבת המועצה הסמוכה שלאחר היוודע ד

 למועצת העיר. 

כל גורם   תמועצת העיר מחליטה בזאת כי את הפרויקט יוביל מנכ"ל עיריית רעננה באמצעו .1

 שיראה לנכון, וידווח על כך למועצת העיר בכל ישיבת מועצה מרגע זה ועד גמר הטיפול. 

תציג . 2 הקרובה,  המועצה  המועצה    בישיבת  לאישור  העירייה  שלהנהלת  בסכום   2.5  תב"ר 

 מיליון ₪ לשם ביצוע פרויקט זה. 

יבחנו  .3 המנכ"ל,  שימנה  התנועה  הנדסת  מתחום  מקצוע  גורמי  כי  מנחה  העיר  מועצת 

בכל  ויאבחנו את הבעיה  ברמזורים המפורטים ברשימה הנ"ל,  כל המפגשים  בדחיפות את 

 רמזור ורמזור. 

העי  מועצת  חברי  כל  לעיון  יועברו  המקצועי  הצוות  ממסקנות  המועצה  עותק  בישיבת  ר 

 העוקבת את הגשת המסקנות למנכ"ל. 

לעיל, תפעל העירייה מיידית לביצוע    3בעקבות המלצת הצוות המקצועי כמפורט בתת סעיף   .4

ולנוהלי   לחוק  בכפוף  הרלוונטיים  הספקים  באמצעות  ברמזורים  הנדרשים  השינויים 

 העירייה. 

 עצת העיר בקשה לסגירת התב"ר.עם גמר הפרויקט תביא הנהלת העירייה לאישור מו  .5
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דיון בהצעתה של חברת מועצת העיר, הגב' מירב מאיר בדבר הצעה לסדר לישיבת  ג. 

 המועצה הקרובה בנושא הנצחת והנכחת נשים במרחב הציבורי.     

 

 להציג את הנושא הבא, בבקשה מירב.   אבקש מחברת המועצה מירב מאיר מר חיים ברוידא: 

 

נשים    טוב גב' מירב מאיר:  הציבורי.  במרחב  נשים  והנכחת  הנצחת  של  בנושא  לסדר  הצעה 

מהאזרחים ותושבי מדינת ישראל. המצב ברעננה ככול הנראה אינו שונה. על    50%מהוות קצת מעל  

מתוכם הם על שמות    175רחובות ושכונות.    400ברעננה יש    2021פי נתוני משרד הפנים נכון לאפריל  

בעלי    197גברים,   על  ורק  רחובות  בזה.  וכיוצא  נגינה  כלי  צמחים,  כמו  ניטרליים,  רחובות    24שמות 

נשים.   של  שמן  על  ההוגנות   6%נקראים  חוסר  נשים.  של  שמן  על  קרויים  רעננה  רחובות  מכלל 

המגדרית בשמות רחובות, שכונות, גינות ומבני ציבור, היא תופעה ארצית ואף עולמית. נשים כל כך  

רי עד כי אין הן שמות לב לפרטים אלה. כחלק מהבאתם למרכז השיח רגילות להיעדר מהמרחב הציבו

והמרחב הציבורי ממנו הן נעדרו כל השנים, יש לעשות שינוי מהותי. ברחבי העולם מתחילים להבין  

בערים  חברתית.  הבניה  ומשקפים  מהווים  רחובות  שמות  כי  סוציולוגיים,  מחקרים  לאור  זאת. 

ב וינה,  כמו  שינוי,  החל  כזה  באירופה  שינוי  עושים  איך  דוגמא  גם  בהצעה  יש  ועוד.  ז'נבה  ודפשט, 

. נתתי פה דוגמאות, שמות הרחובות יכולים להיות על שם נשים מקראיות, נשים מתקופת  בז'נבה. 

היישוב, נשים מקימות העיר ונשים פורצות דרך בישראל. עלינו להראות לבנות שלנו שיש להן מקום 

ש להן  להראות  הציבורי.  עלינו במרחב  גברים,  רק  שולטים  הציבורי  במרחב  כי  מאליו  ברור  זה  אין 

לשים אותן במרכז. גם נשים מהדור שלנו צריכות להבין שיש להן מקום במרחב הציבורי, ולא לקבל 

עליה גדלנו  את סדר הדברים כפי שהוא היום כמובן מאליו. אנחנו כל כך שבויות ושבויות בקונספציה  

הפ שאין  המגדרית  ומוסדות  ובהבניה  רחובות  שמות  הציבורי.  במרחב  נשים  בהנכחת  לצורך  נמה 

ציבור, פניות בשלטי חוצות משפיעים על תחושת השייכות של נשים במרחב הציבורי. עלינו ברעננה 

להנגיש זאת לכל הנשים באשר הן. חיים ודרורה יש לכם משהו להגיד על הזה או שאפשר להמשיך?  

 אני רוצה שיקשיבו לי.  
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 לא, הוא אומר שהשמות...   ן כהן:מר איל

 

   -את כתבת פה מר חיים גולדמן: 

 

 ... אם זה זכר או נקבה.    : גב' דרורה כהן

 

 את נתת פה מספרים, אני מניח שבדקת את זה. אני האמת לא בדקתי.   מר חיים גולדמן: 

 

 ורד זה בניטרלי.   גב' מירב מאיר: 

 

  -משל רחוב הכלניתהשאלה האם שמות של פרחים, ל מר חיים גולדמן: 

 

 היא כתבה ניטרלי.    מר ארז ברט: 

 

 זה נקבה או זכר?  מר חיים גולדמן: 

 

 ניטרלי מה שכתוב.   גב' מירב מאיר: 

 

 היא כתבה ניטרלי.    מר ארז ברט: 

 

 אה זה ניטרלי.   מר חיים גולדמן: 

 

ים היא אמרה שיש שמות של דברים, היא אמרה יש שמות ניטרליים כמו פרח  מר ארז ברט: 
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 צמחים וכלי נגינה.  

 

 אבל... זה שמות של נשים,... של נקבות. סיגלית...   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

במרחב   גב' מירב מאיר:  זכותן  על  ויאבקו  בקונספציה  שבויות  יהיו  לא  היום  של  הילדות 

 הציבורי ובכלל.  

 

  -זה דבר מאוד חשוב הנושא של העצמת מר חיים ברוידא: 

 

 עוד לא סיימתי.   מאיר: גב' מירב 

 

 אה עוד לא סיימת, בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 העצמת נשים.   : גב' דרורה כהן

 

השלטון  גב' מירב מאיר:  מרכז  הצטרף  פעולותיו  ובעקבות  פוקס,  עדן  החל  הארצי  במיזם 

במאי   העיריות    2021המקומי  ראשי  לכל  נשלח  הנושא  ומכתב  זה.  את  צירפתי  גם,  ויש  לקריאה, 

עצות על ידי מנכ"ל מרכז השלטון המקומי. צרפתי גם לנוחיותכם אם מישהו רוצה ממש מפה והמו

גרף שמראה את העיוות. עיריות תל אביב וכפר סבא כבר אישרו דבר כזה. לאור האמור לעיל אבקש 

ציבור   מבני  רחובות,  קריאת  תקדם  השמות  ועדת  הבאות:  החלטות  הצעות  את  לאשר  מהמועצה 

בע שונים  לבצע  ואתרים  ובמטרה  בנושא,  שנוצא  הפער  את  לצמצם  מנת  על  וזאת  נשים,  שם  על  יר 

. שמות רחובות ניטרליים יוסבו בהדרגה לשמות נשים 2תיקון עיוות היסטורי בהנצחת נשים בעיר.  

עד לקבלת שוויון מגדרי מלא ברחובות ובמוסדות העיר. לשם כך תפעל העירייה להקל על התושבים  
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כן יוחלט על תקופת זמן  תן בעזרה מול משרד הפנים, רשות הדואר וכו'. כמו  את המעבר עד כמה שני

 בה שני שמות רחובות יהיו בשימוש. תודה.  

 

אוקיי, דבר ראשון הנושא של העצמה אישית, אני בעד מאוד. מאז שנכנסתי   מר חיים ברוידא: 

  -לתפקידי יש יותר נשים נמצאות כראשי אגפים להבדיל מגברים

 

 .  אז לאזן את זה חיים  ן:מר אילן כה

 

 רחובות על שם... בגלל זה.   500צריך לאזן את זה לדעתי, ולקרוא עכשיו איזה  מר חיים גולדמן: 

 

לא  מר חיים ברוידא:  שייך  עכשיו  אומרת  שאת  מה  שכל  לך,  ולומר  אותך  להפתיע  רוצה  אני 

   -לקדנציה שלי. המקומות היחידים שאנחנו כרגע

 

 נות לרעננה.  ש 100 גב' מירב מאיר: 

 

לנושא   מר חיים ברוידא:  רגיש  אני  כי  הזה,  בעניין  לעדכן אותך  רוצה  אני  אז  אוקיי לא משנה. 

ל שמות  הגדרנו  נתנו,  הזאתי  בשכונה  שמה  שמות,  נותנים  אנחנו  שבה  אחת  שכונה  לנו  יש    3-הזה. 

נ של  שמות  עוד  ניתן  אנחנו  הדברים.  על  ועומדת  בוועדה  איתי  נמצאת  ענבר  גם  בשכונה  נשים.  שים 

   -50החדשה, יהיה 

 

 תהיה גם רחל אימנו שם.    : גב' דרורה כהן

 

   -פשוט בשכונה הראשונה, בשכונה הזאת מר חיים ברוידא: 
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 אם קראת את ההצעה,  גב' מירב מאיר: 

 )מדברים יחד(  

 

רוצה  מר חיים ברוידא:  ואני  האלה,  בדברים  איתך  אני  מסודרת.  בצורה  זה  את  לעשות  צריך 

פשוט שמות של רחובות שנתנו של מגדרים. זה כמו יצחק רבין, יצחק שמיר... שהם שייכים  לומר יש  

 לזה, וחוץ מזה שלושת השמות הנוספים הם של נשים, אני פשוט לא פשוט כרגע. 

 

 -יפה ירקוני, עפרה חזה  מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  

 

יכים לבוא בוועדת שמות, כי אני מתחייב. רק אני מציע שהדברים האלה צר מר חיים ברוידא: 

יש לנו את הפלמ"ח, אנחנו לא נהפוך אותו לפלמ"חית. יש לנו את ההגנה לא נהפוך אותו להגנית וכל  

 -הדברים האלה. אז אין בעיה. בואי נשב בוועדה ונחליט

 

 ... אסור לשנות שמות, אסור לשנות שמות.    : גב' דרורה כהן

 

   -אני מתחייב מר חיים ברוידא: 

 

 אסור לשנות שמות של רחובות.  יים גולדמן: מר ח

 

 למה? למה?  מר רחמים שלום: 

 )מדברים יחד( 

 

אני רוצה עוד להסביר עוד דבר, עוד דבר מירב. את צריכה להבין יש פה עיר  מר חיים ברוידא: 
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ברחוב   היום  שגר  מי  יתנגדו.  עצמם  התושבים  גם  השמות,  את  לשנות  להתחיל  אפשר  אי  היום, 

א אי  לגבי  האיריס,  צודקת  את  מהיום,  אומר  אני  אחר.  למשהו  שלו  השם  את  לשנות  להתחיל  פשר 

. והנה עובדה שבשכונה הראשונה וזה דברים שעלו גם  הדברים. מהיום אנחנו לוקחים לתשומת ליבנו

נשים, אלא אם כן ניטרליות    50%גברים    50%ממני וגם מענבר וכל מי שיושב. השכונה הבאה תהיה  

   בתוך הסיפור הזה.

 

 .  50-50היא לא רוצה  מר חיים גולדמן: 

 

  -אני לא מדברת על אחוזים  גב' מירב מאיר: 

 

 גברים.  0% מר חיים גולדמן: 

 

 אפשר להתייחס?   מר ניר קריסטל: 

 

 העצמה נשית היא רוצה.   מר חיים גולדמן: 

 

 היא לא אמרה את זה.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 למה אתה מסלף?  היא לא אמרה את זה,  מר חגי בורשטיין: 

 

לא, היא לא אמרה את זה. היא אמרה רק להחליף... אני מצטט אותה, היא  מר חיים גולדמן: 

   -אמרה להחליף בהדרגה משמות של גברים

 

 לא מגברים, איך הגעת לגברים.  גב' מירב מאיר: 
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 לשמות של נשים. היא אמרה.  מר חיים גולדמן: 

 

 אתה לא שומע טוב.   מר חגי בורשטיין: 

 

 היא לא אמרה את זה.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 היא אמרה את זה. אומנם יש לי מכשירי שמיעה, אבל אני שומע...  מר חיים גולדמן: 

 

 אנחנו בעד, אנחנו בעד האישה.   : גב' דרורה כהן

 

 תיגש להצבעה וזהו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני, אני, לא אנחנו. אני בעד האישה.   : גב' דרורה כהן

 

שמות  מר ניר קריסטל:  מאוד  הרבה  עם  רחובות  לנו  שיש  זה  אמרה,  שמירב  מה  תראו, 

ניטרליים. זה נכון, הכוונה היא לא ללכת עכשיו ולקחת שם רחוב של מישהו, רחוב הוורד או רחוב 

  -האיריס ומחר ללכת להפוך. אבל יש לנו רחובות ניטרליים בעיר שלא נוגעים בעצם

 

 ה רחובות ניטרליים?  מה ז מר חיים גולדמן: 

 

הכתובת  מר ניר קריסטל:  לשינוי  נוגעים  בעצם  שלא  ניטרליים  רחובות  יש  דוגמא.  אתן  אני 

  -שלך. לדוגמא
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 כמו למשל?  מר חיים גולדמן: 

 

רחוב התעשייה, רחוב המלאכה, רחוב  זרחין,    כל אזור התעשייה למעט רחוב מר ניר קריסטל: 

 המסגר, רחוב היצירה, רחובה הסדנה.  

 

 לא, אבל זה מתאים לאזור התעשייה ניר.    : גב' דרורה כהן

 

אזור  מר ניר קריסטל:  הרחובות  כל  מדברת.  כשאת  אדבר  לא  אני  לדבר,  רגע  לי  תרשי  אבל 

  -התעשייה

 

   -יש גם עוד רחוב. רחוב מר חיים גולדמן: 

 

 אני אדבר כשתיתנו לי.   מר ניר קריסטל: 

 

 מו ילד קטן. הלו תפסיק להיעלב כ מר חיים גולדמן: 

 

 לא, לא, אני לא נעלב, ביקשתם תרבות דיבור.   מר ניר קריסטל: 

 

 רחובות.  2אמרת יש רחוב אחד זרחין, אני אומר לך יש  מר חיים גולדמן: 

 

 מי השני?  מר ניר קריסטל: 

 

 אלי הורביץ.  מר חיים גולדמן: 
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  -מנהל הישיבהחיים, אתה אמרת שצריך להקשיב אחד לשני, אז  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 על מה הוא נעלב מכל דבר אני לא מבין.   מר חיים גולדמן: 

 

 אני לא נעלב.  מר ניר קריסטל: 

 

 הוא עוד ישלח עליי מכתב.  מר חיים גולדמן: 

 

 הוא פשוט לא מוכן לדבר כשאתה צועק ומשסע.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

כאלה בעיר, שהם רחובות ניטרליים, בקיצור יש לנו רחובות, ויש עוד רחובות   מר ניר קריסטל: 

שבעצם לא יושבים לאיש על הכתובת הביתית שלו, ואפשר לשנות אותם. וזה כבר צעד בכיוון. בוודאי  

יום וגם לא בשנה לתיקון העיוות הזה, אבל אם תסתכלו על הגרף שהיא מעלה הוא  30שלא נגיע בתוך 

אנחנו רוצים לכבד וללכת לשוויון, ולתת מקום  נכון, העיוות הזה קיים. אי אפשר להתעלם ממנו. ואם  

לכבודם של הנשים, יש לנו אפשרות לתקן את העיוות הזה, כמו שאמרתי לכם אזור התעשייה, אתה 

אנחנו  התעשייה.  באזור  רחובות  כמה  של  מהראש  ככה  לך  נתתי  הנה  אבל  הורביץ,  אלי  לגבי  צודק 

 יכולים לעשות את זה, נקרא לזה מחר בבוקר...  

 

 אבל צריך לעשות חצי חצי. חצי גברים וחצי נשים.   חיים ברוידא: מר 

 

 לא, עוד פעם.  מר ניר קריסטל: 

 

 זה אפליה מתקנת.   מר חיים גולדמן: 
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 מירב תבהיר.   מר ניר קריסטל: 

 

משאל    : גב' דרורה כהן עשו  הרי  לו,  שיהיה  תעשייה  אזור  באמת,  להתייחס  צריך  אבל  ניר, 

לקרוא לק איך  איך להתאים את שם בקהל, אפילו  הייתה שאלה  זאת אומרת  עתידית.  ריה, קריית 

לאזור שהוא מועסק בו. אזור תעשייה רחוב היצירה, רחוב התעשייה, רחוב החרושת, מאוד   הרחוב

  -מתאים לאזור

 

 רחוב המסגר, רחוב החרש.  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

  -טק-רחוב המסבאה, רחוב ההיי מר חיים גולדמן: 

 

 אבל זאת ההצעה.   מר ניר קריסטל: 

 

ועדת השמות תקדם קריאת רחובות מבני ציבור ואתרים שונים בעיר על שם   גב' מירב מאיר: 

 זה לא צמצום פער.   50%-50%נשים, וזאת על מנת לצמצם את הפער. לעשות 

 

מתחייבים   מר חיים ברוידא:  ואנחנו  שמות,  ועדת  תהיה  בזה  שתדון  הוועדה  אבל  בסדר, 

 רים... שהדב

 

 זה לא רק ועדת שמות דרך אגב, זה גם מועצת העיר על פי פקודת העיריות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

על... השמות הניטרליים, כמו שעושים את זה במקומות  גב' מירב מאיר:  גם  ואנחנו מדברים 

 אחרים בעולם.  
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 מועצת העיר אף פעם לא עסקה בזה.  מר חיים גולדמן: 

 

  -לא, מועצת העיר עשתה את זה, לא בקדנציה הזאת, אבל טראוב: גב' רונית ויינ

 

 גם לא בקדנציה הקודמת.   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

   -אין לי בעיה מר חיים ברוידא: 

 

 תני לי שם של רחוב חוץ משולמית אלוני, שגם לא נדון במועצת העיר.   מר חיים גולדמן: 

 

 רק שנייה חיים.   מר חיים ברוידא: 

 

 חוץ משולמית אלוני שהיה רחוב על שמה, וגם לא נדון במועצת העיר.   מר חיים גולדמן: 

 

כבר   מר חיים ברוידא:  שאני  מכיוון  ככה,  נתחיל  הזה  20בואו  במקום  את  שנה  נעשה  אנחנו   .

הסדר היום. ועדת השמות תקבל את ההחלטה, נביא את זה לאישור מועצת העיר אין בעיה. רק מה 

 הדברים האלה.  שאני אומר לגבי

 

 למה? זה אף פעם לא הובא לאישור מועצת העיר.   מר חיים גולדמן: 

 

 אין לי בעיה.   מר חיים ברוידא: 
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 מדובר בהצעה על ועדת השמות.  מר ניר קריסטל: 

 

 ועדת שמות לא הביאה לאישור מועצת העיר שמות של רחובות. לה היה.   מר חיים גולדמן: 

 

שמות רחובות, חבר'ה זה החוק. החוק אומר שמי שדן בנושא שמות   החלטת מר אריאל הילדסהיימר:

 זה ועדת שמות.  

 

 זה בסדר.  מר חגי בורשטיין: 

 

 אבל כן מוצע להעביר את ההצעה לדיון.   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 

 

 אבל כתוב ועדת שמות.   מר ניר קריסטל: 

 

 ל הצעת ההחלטה כמו שהיא. אנחנו רוצים פשוט להצביע ע גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -יש פה מר חיים ברוידא: 

 

  -מה עוד שכל הקדנציה הזו  גב' מירב מאיר: 

 

סעיף   מר אריאל הילדסהיימר: שלך,  הדברים  של  סיפא  אומר    2אבל  אלא  שמות,  ועדת  על  מדבר  לא 

אחרי מועצת העיר תחליט, ועם כל הכבוד... אין בעיה אז אומר לך ראש העיר יבוא לוועדת שמות, ו

 ועדת שמות יבוא למועצת העיר. 
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 -יש לך כאן טעות מר ניר קריסטל: 

 

 . יש חוק, יש חוק מה לעשות.  2תקראי בסיפא של הצעת ההחלטה שלך, סעיף  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה טועה אבל בדבר אחד.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני מקריא מההצעה שלה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ני מחזיק את ההצעה מול עיניי. א מר ניר קריסטל: 

 

   -אם כך זאת אומרת : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -רגע חבר'ה אין מצב מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אתם טועים בדבר אחד.  מר ניר קריסטל: 

 

 רגע, רגע, שנייה, דקה, דקה,  מר חיים ברוידא: 

 

אחת : אנה פוזמנטירגב'  סוגיה  סליחה,  שאת  רגע  מה  מבינה  ואני  כך  אם  לאחרונה אז  אומר,  ה 

לאישור   הובא  לא  והנושא  נוספת.  כותרת  להם  התווסף  שמות,  הוספו  רחובות,  של  שמות  שונו 

 המועצה. 

 

 הם לא צריכים לבוא לאישור המועצה.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 מעולם לא הובא למועצת העיר.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 -אישור של המועצהאז תחליט, או שצריך  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אנה, היא ביקשה להביא את זה למועצה.    גב' מיכל ברם:

 

 צריך אישור של ועדת שמות. צריך אישור של ועדת שמות מה לעשות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני מבקשת שתהילה תסביר לי את החוק, אם אני צודקת או לא.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

ה עו"ד תהילה סובל:  זה  האינסטנציה  כך  ואחר  שמות,  ועדת  זה  בזה  שדנה  והבסיסית  ראשונה 

 צריך לעבור לאישור מועצת העיר. 

 

  -זאת אומרת : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אבל את לא כותבת את זה, את כותבת מועצת העיר תחליט.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

   -ברשותכם תקראו את ה מר ניר קריסטל: 

 

   -זאת אומרת שמה שדיברתי קודם ומה ששאלתי : פוזמנטיראנה גב' 
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 כל הקדנציה הזאת לא קיים.  גב' מירב מאיר: 

 

שינוי בשם המלא או חלקו של שלט מלא של רחוב שנמצא בשלט, היה דרוש   : אנה פוזמנטירגב' 

 אישור של מועצת העיר.  

 

  -אז אני חוזר ואומר עוד פעם מר חיים ברוידא: 

 

  -שלטים 2ואתם החלפתם  : יראנה פוזמנטגב' 

 

   -חוזר ואומר עוד פעם, אנה פוזמנטיר כן, אנה פוזמנטיר אז אני חוזר ואומר מר חיים ברוידא: 

 

 שיניתם, הוספתם שם, הוספתם שם ולא הבאתם את זה לאישור מועצה.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

  20מאז שאני יושב פה    חוזר ואומר עוד פעם, חוזר ואומר עוד פעם, עד היום מר חיים ברוידא: 

  -שנה מעולם לא הובא. אנחנו מהיום

 

 זה החוק.  מר ניר קריסטל: 

 

 זה לא נכון.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מעולם לא הובא אישור לרחוב.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה משנה מה היה.   גב' איילת  ארז סגן: 
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 לא דנו...  מר חיים ברוידא: 

 

  -יףאם יש סע : אנה פוזמנטירגב' 

 

 חברים רגע, זה לא נוהל כחוק.  מר ניר קריסטל: 

 

אז אומר לכם ראש העיר מקובל, ככול שהוא יבוא לוועדת שמות ואז למועצת   מר אריאל הילדסהיימר:

 העיר...

 )מדברים יחד( 

 

 אבל למה לעשות עבודה כפולה.  מר חיים גולדמן: 

 

   -יש פה אגב רעיון מצוין מר חיים ברוידא: 

 

 אם זה בא למועצת העיר, שזה יבוא רק למועצת העיר.  לדמן: מר חיים גו

 

   -יש פה רעיון מצוין מר חיים ברוידא: 

 

 זה מייתר את ועדת שמות בכלל.  מר חיים גולדמן: 

 

 לא, לא.  מר חיים ברוידא: 

 

  -, רבותיי סליחה, אתם הופכיםאם זה בא למועצת העיר מר חיים גולדמן: 
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  -חוק לא תמידמה לעשות שה גב' מירב מאיר: 

 

כל   מר חיים גולדמן:  על  לוותר  ועדות, אפשר  סליחה, אתם הופכים פה את היוצרות, לא צריך 

ציבור,   נבחרי  של  זמנם  לבזבז  טעם  אין  ישראל.  על  שלום  ובא  העיר  למועצת  יבוא  הכול  הוועדות, 

וב העיר.  למועצת  יבוא  זה  ובסוף  הצבעות,  ולהצביע  קביעות,  ולקבוע  בוועדות,  יבוא ולשבת  זה  סוף 

 למועצת העיר וזה לא יאושר. 

 

 חיים גולדמן צודק בכל מילה שלו.  מר חיים ברוידא: 

 

רוצים   מר חיים גולדמן:  שאתם  או  העיר,  במועצת  יהיה  שהכול  רוצים  שאתם  או  תחליטו  אז 

לא  אתם  ואם  ישראל.  במדינת  החוק  ידי  על  שנקבע  כפי  הסטטוטוריות,  בוועדות  כדין  יהיה  שזה 

   -וועדות אין בעיהרוצים ב

 

 סיימת? אפשר להצביע?   מר חגי בורשטיין: 

 

 אז בואו נחליט לוותר.   מר חיים גולדמן: 

 

 אפשר להצביע?  מר חגי בורשטיין: 

 

ולבטל את ועדת שמות, וכל שם שיעלה, כל רחוב שיגיע, שיגיע למועצת העיר.   מר חיים גולדמן: 

 פעמים דיונים, למה?  5למה לעשות 

 

 חיים... אבל זה מה שצריך לעשות.  סטל: מר ניר קרי

 )מדברים יחד( 
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   -החוק לא אומר מר חיים גולדמן: 

 

 תסתכל, היא עושה עם הראש כן. אבל יש פה עו"ד.    מר ארז ברט: 

 

   -... לגבי החוק מר חיים גולדמן: 

 

 של מי של מישהו?    מר ארז ברט: 

 

  -... היא כזו מר חיים גולדמן: 

 

 ועצת המשפט תפסיק לפגוע בה. תפסיק לפגוע ביועצת המשפטית.  אבל הי  מר ארז ברט: 

 

 אני לא פוגע באף אחד.   מר חיים גולדמן: 

 

 היא אומרת עם הראש כן, והוא עושה לא. היא עושה כן, והוא אומר לא.    מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

צריכי מר חיים גולדמן:  אנחנו  אומר  אני  זה...  את  לך  אוכיח  אני  ובסוף  אנחנו  ...  להיות...  ם 

 צריכים להיות פרקטיים. אנחנו לא צריכים לשבת כאן ולבזבז את הזמן של האנשים. 

 

אני מסכים איתך. אבל מכיוון שההחלטות פה לא באות מתוך איזו ראיה של   מר חיים ברוידא: 

   -זה. אני מציע דבר כזה, להעביר את ההצעה
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   -דיבור. אני ביקשתי רשות דיבור. קודם כלרגע, אני ביקשתי רשות  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא ראינו.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

לא, הוא אמר שהוא שכח, בסדר. קודם כל אנחנו חוזרים ומבקשים להצביע   גב' רונית ויינטראוב: 

קריאת    2על   של  הנוהל  על  פה  שנאמר  למה  בהתאם  מבקשת  ואני  אחד.  דבר  זה  ההחלטה,  הצעות 

וקול שכל החלטה כזאת תובא למועצת היער. לגבי הנוהל, נגיד בשקט פקודת  שמות, להוסיף לפרוט

העיריות, אני לא זוכרת בדיוק את המספר, אומרת שאכן זה צריך להיות בוועדת שמות, ואז זה עובר  

למועצה. וכתוב שהמועצה תחליט ותקרא, תסתכל על הפקודה, היא מדברת באופן ברור על כל נושא 

 להיפגש עם האנשים, קרובי משפחה של מי שקוראים על שמו. המועצה, וגם דורשת 

 

 מאשרת תהילה? תהילה מאשרת את מה שהיא אומרת?   : גב' דרורה כהן

 

אני  גב' רונית ויינטראוב:  להצביע.  מבקשים  אנחנו  וגם  התייחסותך.  את  מבקשת  אני  תהילה 

 אשמח, חשבנו שאנחנו...  

 

הרציונ מר חיים גולדמן:  מה  שאלה,  לי  מה יש  בכל  הרציונל  מה  שאלה.  שואל  אני  סליחה  ל, 

 שאמרת עכשיו? תסבירי לי את הרציונל, למה לעשות... 

 

 מי בעד להעביר ההצעה לדיון בוועדת שמות?   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא.  גב' מירב מאיר: 

 )מדברים יחד(  
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אחד יצביע מה    חבר'ה, בואו נעשה דבר כזה, רוצים לעשות צחוק מעצמכם כל מר חיים ברוידא: 

 שהוא רוצה, אנחנו מצביעים בעד ההצעה בסדר?  

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 מה ההצעה?   מר ארז ברט: 

 

 הצעה לסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 להעביר לוועדת שמות.    מר אילן כהן:

 

 לא, לא, לא.   מר ארז ברט: 

 

 מי נגד.  דא: מר חיים ברוי

 )מדברים יחד(  

 

 אנחנו מצביעים להעביר לוועדת שמות, כל אחד יעשה...  מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, יש הצעה.  מר ניר קריסטל: 

 

 יש הצעה. יש הצעה לסדר.   מר ארז ברט: 
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 תצביעו על מה שבא לכם, חבר'ה אין שום בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

   על ההצעה הכתובה. מר ניר קריסטל: 

 

 אין בעיה, תצביעו על מה שיש לכם.  מר חיים ברוידא: 

 

 שזה יעבור לוועדת שמות.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אנחנו מצביעים על מה שכתוב.  מר ניר קריסטל: 

 

 תצביעו. מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 לא התקיימה הצבעה.   מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד? מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד בעד מי נגד מה?   ויינטראוב:  גב' רונית

 

 בעד מה?  מר ניר קריסטל: 

 

 מה שאתם רוצים.   מר חיים ברוידא: 
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 לא מה שאתם רוצים.   מר ניר קריסטל: 

 

 כתוב, כתוב, כתוב.   מר חיים ברוידא: 

 

 תהילה את יכולה לעזור לנו ולהגיד לנו על מה אנחנו מצביעים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אני אומרת לכם התבלבלתם מהכול  : גב' דרורה כהן

 

 אין כנסת משועממים.    מר אילן כהן:

 

על    : גב' דרורה כהן רחובות,  על  משחית...  הכוח  המשחית.  הכוח  זה  משחית,  הכוח  אומרים 

   -פרחים, על שמות

 

 לא תשרדו בקדנציה הבאה. לא תשרדו בקדנציה.    מר אילן כהן:

 

 די מספיק.  מר חיים ברוידא: 

 ם יחד(  )מדברי

 

 היועצת המשפטית אפשר את עזרתך.  מר ניר קריסטל: 

 

אנחנו   גב' רונית ויינטראוב:  מה  על  לדעת  המשפטית  היועצת  של  העזרה  את  צריכים  אנחנו  שנייה 

 מצביעים פה, כדי שלא, תהילה תוכלי להסביר לנו על מה אנחנו מצביעים?  

 

 ראש העיר מנהל את הישיבה.  עו"ד תהילה סובל: 



 לוגו חברת התמלול                                                                 עיריית רעננה                        
 28.12.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 36 
 

 

  -אז בבקשה ונית ויינטראוב: גב' ר

 

חבר'ה, חבר'ה, זה בדיוק המשוואה לכוסות החד פעמיים וכל הדברים האלה.   מר חיים ברוידא: 

בעוד   זה,  את  העברנו  בעיה  אין  אותם.  לממש  אפשר  שאי  דברים  יחליט    10יש  הציבור  חודשים 

 בבחירות אם זה נכון או לא נכון. קדימה.  

 

 -ן עד הבחירותיש זמ גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 חיים אני לא הספקתי להרים יד, אני לא יודע על מה אתה רוצה להצביע.   מר ניר קריסטל: 

 

 אין על מה לדון על דברים יותר חשובים?    מר אילן כהן:

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 ההצעה כאן...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בעד ההצעה לסדר? ההצעה לסדר. מי  מר חיים ברוידא: 

 

מי בעד ההצעה לסדר ככה עושים הצעה לסדר. מי בעד ההצעה לסדר ומי נגד    מר ארז ברט: 

 ההצעה לסדר. כתוב, מה שכתוב. 

 

בואו נעשה סדר אחר, חבר'ה בואו נעשה סדר אחר. מה הצעת ההחלטה שלך?   מר חיים ברוידא: 
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 מה הצעת ההחלטה שלך?  

 

של גב' מירב מאיר:  החלטה  ציבור  הצעת  מבני  רחובות,  קריאת  תקדם  השמות  שוועדת  זה  י 

   -ואתרים שונים  בעיר על שם נשים, על מנת לצמצם את הפער בנושא. ובנוסף

 

 אחד אנחנו מצביעים בעד, כן.  מר חיים ברוידא: 

 

יופי. שמות רחובות ניטרליים יוסבו בהדרגה לשמות נשים עד לקבלת שוויון   גב' מירב מאיר: 

 מגדרי. 

 

 אנחנו מוכנים לעשות את זה, אבל להעביר את זה לדיון בוועדת שמות.   חיים ברוידא: מר 

 )מדברים יחד(  

 

 הסכמנו אתכם, יאללה מי בעד? מי בעד? פה אחד קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

אני מבקשת להוסיף לפרוטוקול שההצעה הזאת וכל החלטה של ועדת השמות  גב' רונית ויינטראוב: 

 להחלטת המועצה על פי החוק...   גם בדיעבד יובא

 

 קדימה יאללה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני בעד, אני חושב שאין מספיק שמות של נשים.   מר לורן משה עייאש: 

  

 החליטה פה אחד לאשר:מועצת העיר 

מועצת העיר מחליטה בזאת שוועדת השמות העירונית תקדם קריאת רחובות, מבני ציבור   . 1

על שם נשים, וזאת על מנת לצמצם את הפער שנוצר בנושא ובמטרה ואתרים שונים בעיר   
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 לבצע תיקון עיוות היסטורי בהנצחת נשים בעיר.    

עד   .2 נשים  לשמות  בהדרגה  יוסבו  ניטרליים  רחובות  שמות  כי  בזאת  מחליטה  העיר  מועצת 

על   להקל  העירייה  תפעל  כך  לשם  העיר.  ובמוסדות  ברחובות  מלא  מגדרי  שוויון  לקבלת 

עזרה מול משרד הפנים, רשות הדואר ועוד. כמו כן    –התושבים את המעבר עד כמה שניתן   

 יוחלט על תקופת זמן בה שני שמות רחובות יהיו בשימוש.  

 

 דיון בהצעה בתחום ההנצחה.  ד. 

 

מכיוון שאין חבר מועצה ספציפי שהגישה את ההצעה הזאתי, אז אני מבקש   מר חיים ברוידא: 

 דולה רונית ויינטראוב להציג את ההצעה הבאה.  מיו"ר הסיעה הג

 

ביטול   גב' רונית ויינטראוב:  על  בזאת  מחליטה  העיר  מועצת  ההנצחה.  בתחום  היום  לסדר  הצעה 

הפורום, אשר מוסמך כיום לאשר הנצחה בעיריית רעננה. מועצת העיר מחליטה בזאת כי החל ממועד  

זו של מועצת העיר, כל בקשה לדיון בת ועדת השמות  קבלת החלטה  חום ההנצחה תובא לדיון בפני 

 העירונית. ככול שתחליט ועדת השמות לאשר הנצחה, יוגשו המלצותיה לאישור מליאת מועצת העיר.  

 

 אוקיי בבקשה אריאל.   מר חיים ברוידא: 

 

וההצעה   מר אריאל הילדסהיימר: הפנים,  משרד  מנכ"ל  חוזר  פי  על  מתבצעת  תמורה  כנגד  הנצחה 

 ומדת בדרישות החוזר. מי בעד?  כלשונה אינה ע

 

 מי בעד ההצעה החלטה בשינויים המתבקשים?   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 לא הבנו מה אמרת.   מר חגי בורשטיין: 
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 את רוצה להסביר תהילה?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

ה מר אריאל הילדסהיימר: של  הצעה  צריך.  אם  גם  אסביר  ועדת  אני  לעבור  צריכה  בתמורה  נצחה 

בהצעת  מצוין  לא  זה  הוועדה.  את  לעבור  צריכה  תרומה  בה  שיש  הנצחה  ולכן  חוק.  פי  על  תמורות 

 ההחלטה, ולכן במקום הזה יש חוסר. 

 

   -אז זאת אומרת שאנחנו גב' רונית ויינטראוב: 

 

בתמורה מר אריאל הילדסהיימר: הם  ההנצחות  רוב  אפשרי,  בתמורה  לא  צריכות  שהנצחה  הן  ולכן   ,

החוק   לפי  לעבוד  צריך  וזה  ואנוכי,  המשפטי  היועצת  הגזבר,  בה  שחברים  ועדה  זו  תרומות,  ועדת 

 בעניין הזה. 

 

 אוקיי, תודה אריאל.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בשמחה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

תרו גב' רונית ויינטראוב:  ועדת  אותה  לאחר  שבהמשך  להוסיף  אפשרות  יש  יעבור  תהילה  זה  מות, 

 לוועדת שמות? 

 

יכולים  מר חיים ברוידא:  לי לנהל את העיר, אתם לא  ומותר  נבחרתי לרשות העיר,  חבר'ה אני 

   -לבוא פה ולנסות לשנות
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 )מדברים יחד(  

 

 ההצעה היא לא חוקית.    מר אילן כהן:

 

 אני עניתי, זה לא מקובל.   עו"ד תהילה סובל: 

 

   -זאת אומרת בואו נצביע כמו שזה והיועצת המשפטית תגיד לנו איפהאוקיי,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ... זה לא חוקי.   מר חיים גולדמן: 

 

 לא חוקי.   מר אילן כהן:

 

  -בואו נעשה והיועצת המשפטית גב' רונית ויינטראוב: 

 

 להצביע על משהו לא חוקי?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

חוקי גב' רונית ויינטראוב:  לא  לא  זה  היועצת לא,  בתמורה,  שלא  הנצחה  להוסיף  רוצה  אתה   .

 המשפטית תסביר לנו בדיוק מה כן. 

 

  -במועצה הבאה תתקנו את זה מר חיים גולדמן: 

 

   -אנחנו נגביל את זה מר ניר קריסטל: 

 

   -תדברו עם היועצת המשפטית, במועצה הבאה תביאו את זה עוד פעם מר חיים גולדמן: 
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 ומרת היועצת המשפטית? מה א גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בצורה מתוקנת ונצביע.   מר חיים גולדמן: 

 

 אני אשמח לשמוע ברשותך.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

יוסי, יש פה חיוב אישי גם לך ולי בעניין הזה, אנחנו לא, תסביר יוסי אולי את   מר אריאל הילדסהיימר:

 הרקע. 

 

  -אם אפשר לא, אנחנו בסדר. אני שואלת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שנייה את מפריעה לו רונית.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -רק אמרתי שאנחנו צריכים להוסיף כאןלא, קיבלתי את זה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל יש חוק.   : גב' דרורה כהן

 

הנצחה  גב' רונית ויינטראוב:  על  מדברת  לא  ההצעה  בתמורה.  הנצחה  על  מדובר  לא  זה  אבל 

 בתמורה. 

 

 שבועות באיחור.  3רגע, ... אפשר לקיים את הדיון הזה  ר ניר קריסטל: מ

 

 בישיבה הבאה יביאו תיקון להצעה.   מר אילן כהן:
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 תהילה, אם לא...   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

אני בודקת את עצמי גם בסעיף הקודם עם היועצת המשפטית. מה שתגיד לי   גב' רונית ויינטראוב: 

להצעות  היועצ התייחסות  כאן  אין  כי  זה,  את  לעשות  אפשר  אם  הזאת,  ההצעה  לגבי  המשפטית  ת 

 שבתמורה. 

 

   -יוסי, אולי אתה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, אין פה...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -האם אפשר לסייג את זה ולהוסיף שזה מר ניר קריסטל: 

 

  -ביקשתי תהילה מה את אומרת? אני גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא מקובל לשנות הצעות לסדר תוך כדי.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 אני לא משנה, אין פה אזכור לעניין הכספי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אדרבא ואדרבא אם אין אזכור...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

ו מר יוסי מזרחי:  לעבור  צריכה  ולכן  כתרומה,  דינם  ולכן  בתמורה,  הן  ההנצחות  עדת מרבית 

 תרומות. 
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 בכפוף לכל דין נו.    מר ארז ברט: 

 

   -זה מה שהוא בדיוק אמר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בכפוף לכל דין.    מר ארז ברט: 

 

 בכפוף לכל דין.   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, רגע, אני מבקש לתקן סליחה, סליחה.   מר ניר קריסטל: 

 

 בכפוף לכל דין.   מר חיים ברוידא: 

 

מכובד,  : מר ניר קריסטל עצמו,  בפני  סיפור  זה  תרומות  ועדת  יש  העירונית,  ההנצחה  על  לא 

ב הארה/הערה  על  וב-תודה  ועדת  -א'  על  רק  מדבר  לא  רעננה,  עיריית  של  ההנצחה  על  לא  אבל  ע'. 

הנצחה התרומות לאשר  כיום  מוסמך  אשר  הפורום,  את  לבטל  מחליטה  העיר  שמועצת  כתוב  וכאן   ,

מד לא  אנחנו  רעננה.  ואנחנו בעיריית  ואופן,  פנים  בשום  התרומות  ועדת  את  לבטל  על  פה  ברים 

ולמועצת העיר. זה מה שאומרת ההצעה.  לוועדת השמות  יגיע  על זה שכל דבר אחר בעצם  מדברים 

היא לא מדברת על ביטול ועדת התרומות, היא מדברת על נוהל ההנצחה. מאחר ואתה מכיר את נוהל 

 חה לא קובע שכל הנצחה עוברת לוועדת התרומות. ההנצחה כמוני, אתה יודע שנוהל ההנצ

 

  -ניר, לצערנו ההצעה היא חסרה, אי אפשר לבוא ולהגיד מר אריאל הילדסהיימר:

 

 היא חסרה זה בסדר. אבל מה שתקין בה תקין.   מר ניר קריסטל: 
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   -רגע, בפרקטיקה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ן, אנחנו מסכימים על הכול. אז מה הבעיה להוסיף בכפוף לכל די  מר ארז ברט: 

 

   -רגע,... בתמורה. אומר לך הגזבר, אתה צריך אישור של ועדת תרומות מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל אני לא מדברת על הנצחה בתרומות.   מר ניר קריסטל: 

 

ידינו, אתם תצביעו על משהו... שלא קיבלתם אישור   מר אריאל הילדסהיימר: עוולה תחת  שלא תצא 

 ת תרומות.  של ועד

 

   -אין כאן מילה אחת מר ניר קריסטל: 

 

אבל אתם מסכימים, אומר לך חיים את השינויים המתבקשים. להצביע בעד   מר אריאל הילדסהיימר:

 השינויים המתבקשים.  

 

 רגע דקה, אין כאן מילה אחת שמדברת על ביטול ועדת התרומות.  מר ניר קריסטל: 

 

 אמר שיש.  אף אחד לא  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אנחנו מדברים מר ניר קריסטל: 

 

 יש פה לקבל החלטה בלי ועדת תרומות.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 אנחנו מדברים על ביטול נוהל ההנצחה הפנימי על הפורום.  מר ניר קריסטל: 

 

  -אתה מדבר על שני דברים, שכל הנצחה תהיה דרך ועדת מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . לא מר ניר קריסטל: 

 

תסתכל בהצעה. אתה בעצם, אתה מפקיע את רוחה של ועדת תרומה שנקבע  מר אריאל הילדסהיימר:

 מכוח חוק. 

 

 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 ואומר אני אדלג על זה, ואני אלך למה שיש בהצעת ההחלטה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 סעיפים להצעה.   2על החלק הראשון של ההצעה אנחנו יכולים, יש פה  מר ניר קריסטל: 

 

  -בוא זה לא סלקטיבי על החלק השני מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הצעות החלטה.  2זה כן סלקטיבי. יש פה  מר ניר קריסטל: 

 

 .  1אפשר להצביע על סעיף  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .  1הצעות החלטה, אנחנו נצביע על סעיף  2יש פה  מר ניר קריסטל: 
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 . 1שר להצביע על סעיף כן, אפ עו"ד תהילה סובל: 

 

אומר מועצת העיר מחליטה בזאת על ביטול הפורום אשר    1תודה רבה. סעיף   מר ניר קריסטל: 

 מוסמך כיום לאשר הנצחה בעיריית רעננה. זאת החלטתה של מועצת העיר.  

 

 אז ממילא אמר ראש העיר... מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נו נביא את זה.  נגדיר את זה, בפעם הבאה אנח מר ניר קריסטל: 

 

 -הצעת ההחלטה בשינויים המתבקשים מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 קדימה אפשר להצביע.   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, תגדירו מהם השינויים המתבקשים בבקשה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -דיברת עכשיו מה שאתה מר חיים ברוידא: 

 

 ל, אני רוצה שזה יהיה ברור.  לא, אני שוא מר ניר קריסטל: 

 

  -חבר'ה תקשיבו רגע, אתם רואים שאני הולך לקראתכם מר חיים ברוידא: 

 

 אני באמת מודה לך. אבל אני מבקש שזה יהיה ברור.  מר ניר קריסטל: 
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 בכל הדברים האלה אני הולך לקראתכם, תצביעו מה שאתם רוצים.   מר חיים ברוידא: 

 

 א עניין של מה אנחנו רוצים. אני מבקש... חיים, זה ל מר ניר קריסטל: 

 

איך,   מר חיים ברוידא:  רואה  ואני  בטלוויזיה  ערב  כל  פותח  אני  רוצים.  שאתם  מה  על  תצביעו 

לעשות   מנסים  שאתם  מה  זה.  לפחות  זה  החוק,  את  משנה  חזקה  יותר  הקואליציה  איך  יודע  אתה 

  -אותו דבר, אז אני אומר עוד פעם

 

 בכלל לא.  לא, מר חגי בורשטיין: 

 

 לא, לא ראוי.  מר ניר קריסטל: 

 

חבר'ה ראוי, זה מה שאתם מנסים לעשות, זה לנסות לבטל דברים שהיו פה  מר חיים ברוידא: 

 שנים וקיימים.  

 

 לא, יש חוק.  מר ניר קריסטל: 

 

 אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אם יש חוק, אז יש חוק.   מר חגי בורשטיין: 

 

ה אנחנו נצביע אתכם בכל דבר, אין שום בעיה. אין בעיה. הניסיון שלכם  חבר' מר חיים ברוידא: 

   -הוא ניסיון לנסות ולהצר
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 . 1אנחנו מבקשים להצביע על סעיף  מר ניר קריסטל: 

 

 לא יעזור לכם מחר תזרח השמש ברעננה, והכול ימשיך להיות אותו דבר.   מר חיים ברוידא: 

 

  -צביע על סעיףנכון. אנחנו מבקשים לה מר ניר קריסטל: 

 

 . 1על סעיף  מר חגי בורשטיין: 

 

 . 1על סעיף  מר ניר קריסטל: 

 

 בשינויים המתבקשים?   1אוקיי, מי על סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

. מבלי לפגוע בוועדת תרומות תוסיף את זה 1אין שינויים מתבקשים בסעיף   מר ניר קריסטל: 

 בבקשה. 

 

 אותו דבר, הנה בעד.   מר חיים ברוידא: 

 

 .  1סבבה, סעיף  מר ניר קריסטל: 

 

 פה אחד.  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, תן לאנשים להצביע.   מר ניר קריסטל: 
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 תצביעו, תצביעו.   מר חיים ברוידא: 

 

 אז תן לאנשים להצביע.   מר ניר קריסטל: 

 

 מיכאל אתה לא מצביע.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ים כרגע? אנחנו מצביע 1סבבה, על סעיף  מר ניר קריסטל: 

 

 כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 יפה. מבלי לפגוע בוועדת התרומות, זאת התוספת.   מר ניר קריסטל: 

 

 קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 והשני מה?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ועדת שמות.  מר חיים ברוידא: 

 

  -רגע, והסעיף השני? ניר הסעיף השני : אנה פוזמנטירגב' 

 

 הסעיף השני אנחנו לא מעלים כרגע בגלל ועדת התרומות ובסדר, נביא תיקון.   מר ניר קריסטל: 
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 :הצבעה

  10 –בעד 

 0 -נגד 

  0 –נמנע 

 יתר הנוכחים לא הצביעו. 

 החלטה: 

ביטול הפורום אשר מוסמך כיום לאשר הנצחה בעיריית  מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר  

 . רעננה

 

 חלטה למועצת העיר בדבר חילופי גברי בוועדות העירוניות.  הצעות ה ה. 

 

אוקיי קדימה. גם מכיוון שאין פה חבר מועצה ספציפי שהגיש את ההצעה, אז   מר חיים ברוידא: 

 אני אבקש מיו"ר הסיעה הגדולה באופוזיציה להציג את הנושא הבא, רונית.  

 

 הוא יקרא.  שנייה, אני לא יכולה, בינתיים  גב' רונית ויינטראוב: 

 

העירונית. מועצת העיר מחליטה בזאת על מינוי גב' אנה  אוקיי, ועדת השמות   מר ניר קריסטל: 

   -פוזמנטיר כיו"ר הוועדה, במקומו של מר חיים ברוידא. מועצת העיר מחליטה בזאת על מינויו

 

 לא, לא, רגע שנייה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אה סליחה.  מר ניר קריסטל: 

 

בדברים   דא: מר חיים ברוי זה  את  להגיד  רוצה  ואני  ככה,  לומר  כן  לפני  רוצה  אני  ראשון  דבר 

   -האלה. רונית תסתכלי לחברים שלך בעיניים
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 שלא נשארו בכנסת.    מר אילן כהן:

 

אתם  מר חיים ברוידא:  עילוי  ואיזה  הפעם,  להדיח  רוצים  אתם  שלך  מהחברים  מי  את  ותגידי 

 ע את הדברים האלה כסיעת מר"צ.  מבקשים למנות במקום. אני אשמח לשמו

 

  -אני חושבת שאתה מכניס כאן דברים לא רלוונטיים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עד שיכניס כסף לכיס.   מר רחמים שלום: 

 

 רלוונטיים לחלוטין, רלוונטיים לחלוטין.   מר חיים ברוידא: 

 

 עד שיכניס כסף לכיס.   מר רחמים שלום: 

 

  -ש לא מתכוונת להיגרראני ממ גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -₪ 165,000אתה כבר משלם לי  מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא אגרר לפרובוקציות שלך, לא אני ולא זהבה גלאון.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ... הוא חילק לנזקקים.   מר רחמים שלום: 

 

 הוא לא שילם עוד נכון? יש סיבה לזה שהוא לא שילם.  : אנה פוזמנטירגב' 
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 הוצאה לפועל, לא.   ם ברוידא: מר חיי

 

 אה לא?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מחר.  מר חיים ברוידא: 

 

  -אז רגע צעקת : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מחר היום האחרון שאפשר לעשות הוצאה לפועל.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה דרשת ממנו לשלם לפני שהכריחו אותו לשלם?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

  -שפטבית המ מר חיים ברוידא: 

 

 למה... לישיבה?    מר אילן כהן:

 

   -חבר'ה אבל אנחנו מר ניר קריסטל: 

 

 קדימה, קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 כל הכסף זה נכנס לו לכיס.  מר רחמים שלום: 

 

 קדימה יאללה.   מר חיים ברוידא: 
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 כל הכסף שיכניס לכיס. מזומנים.  מר רחמים שלום: 

 

 נו מצביעים סעיף סעיף? לקרוא את הכול? איך אתם רוצים. אנח מר ניר קריסטל: 

 

 מוקלט נכון?  מר חיים ברוידא: 

 

 מוקלט, הכול מוקלט.   מר רחמים שלום: 

 

 ועדת השמות ניר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

אתם   מר ניר קריסטל:  סעיף?  סעיף  פעם  עוד  רוצים  אתם  השמות,  את ועדת  להקריא  רוצים 

 הכול ביחד ולהצביע?  

 

 אפשר הכול ביחד לדעתי.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 כל אחד?  מר ניר קריסטל: 

 

 את הכול ביחד.   מר חיים ברוידא: 

 

 למה הכול ביחד?   מר חיים גולדמן: 
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 סעיף סעיף אז הצבעה?   מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו רוצים...    : גב' דרורה כהן

 

  -סעיף, רוצים לשמועאנחנו רוצים סעיף  מר חיים גולדמן: 

 

  -אין בעיה, אז העלינו את הסעיף, אז צריך להעלות אותו מר ניר קריסטל: 

 

 זה אושר, אפשר להעלות.    מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 אני רוצה לדעת בדיוק.   מר חיים גולדמן: 

 

 איך אתם נהנים.    : גב' דרורה כהן

 

   -דר ומצוין ומוקלטשזה יהיה ברור, ושזה יהיה מסו מר חיים גולדמן: 

 

 אתה צריך להעלות להצבעה.  מר ניר קריסטל: 

 

 תציינו את השמות.   מר חיים ברוידא: 

 

 ציינו.  מר ניר קריסטל: 

 

 תציינו את השמות מי אתם רוצים להדיח, ומי אתם רוצים במקום.   מר חיים ברוידא: 
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גב'   מר ניר קריסטל:  מינוי  על  בזאת  מחליטה  העיר  מועצת  אמרנו,  כיו"ר  אז  פוזמנטיר  אנה 

 הוועדה במקומו של מר חיים ברוידא. 

 

 לא, תציין את כל השמות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -הוא רצה מר ניר קריסטל: 

 

 אמר לך סעיף סעיף.   מר חגי בורשטיין: 

 

 אני דורש סעיף סעיף.   מר חיים גולדמן: 

 

 זה מה שהוא רצה.    מר ארז ברט: 

 

 יך סעיף סעיף.  לא, צר : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אני דורש סעיף סעיף.   מר חיים גולדמן: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי בעד? מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 מה? מה?   : גב' דרורה כהן
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 להצעה.   1.1סעיף  עו"ד תהילה סובל: 

 

 מי בעד?   1.1סעיף  מר ניר קריסטל: 

 

 , תושבי רעננה זה בושה. אנחנו ממש מביישים את עצמנו  : גב' דרורה כהן

 

 מי נגד?  מר ניר קריסטל: 

 

 הנקמה פה והשנאה אלוהים ישמור.   : גב' דרורה כהן

 

 תוצאת ההצבעה.   מר ניר קריסטל: 

 

 שיסבירו, אני מבקש שכל אחד יגיד את שמו ויסביר מה הוא מצביע.    מר אילן כהן:

 

 הוא רוצה הצבעה שמית.   מר חיים גולדמן: 

 

 כל אחד שיגיד מה הוא מצביע.   מר אילן כהן:

 

 הוא רוצה הצבעה שמית.   מר חיים גולדמן: 

 

 הצבעה ככה, יגיד מה... שיהיה כתוב וידעו מה יהיה.    מר אילן כהן:

 

 בסדר גמור.   100% מר חיים ברוידא: 
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 . 8-10 מר ניר קריסטל: 

 

 . 8-10 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתה מבקש הצבעה שמית.  מר ניר קריסטל: 

 

 תקריאי שם שם.   מר חיים ברוידא: 

 

 בבקשה. זה אתה מנהל את הישיבה, לא היא.   מר ניר קריסטל: 

 

   -תתחילי דבי : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לא, אבל אתה מקריא את הבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -דבי תתחילי : אנה פוזמנטירגב' 

 

 הקראתי את הבקשה בסדר. סעיף שני?  מר ניר קריסטל: 

 

 אין בעיה כן.    רוידא: מר חיים ב

 

 כן, אני בעד ההחלטה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 סעיף ראשון.  : אנה פוזמנטירגב' 
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   -סעיף הראשון אומר מר חיים ברוידא: 

 

  -אנה במקום מר אריאל הילדסהיימר:

 

 חיים.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אוקיי בבקשה רונית.   מר חיים ברוידא: 

 

 תה.  שולחים אותך הבי מר רחמים שלום: 

 

 רונית?  מר חיים ברוידא: 

 

 מה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 היא לא יכולה להצביע.    מר אילן כהן:

 

 בעד.  מר ניר קריסטל: 

 

 בעד.   מר ארז ברט: 

 

 בעד.  מר רחמים שלום: 

 

 בעד.  : אנה פוזמנטירגב' 
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 נגד.   מר אילן כהן:

 

 בעד בשמחה.  מר רחמים שלום: 

 

 . נגד, נגד   מר אילן כהן:

 

 אני נגד להחליף את ראש העיר.  מר לורן משה עייאש: 

 

  -נשבעת לכם באמת באמת מעומק הלב כואב. הנקמה פה מטורפת  : גב' דרורה כהן

 

 דרורה תתגברי.   מר חיים ברוידא: 

 

עוד    : גב' דרורה כהן תתאפקו  העיר,  ראש  הוא  קולות,  ברוב  יבחר  שהוא  אם   10...  חודשים 

חו אותה בכבוד, למה ככה להשפיל, למה? היא תהיה מחליפה שלו? מה זה?  תצליחו לעשות מהפך, ק

 מה קרה לנו? השתגענו? אתה מכבד דמוקרטיה? איזו בושה, איזו בושה.  

 

  -... כיו"ר והצבעת בעד להוציא : אנה פוזמנטירגב' 

 

 עזוב חיים לא צריך שמית חיים.  מר חיים ברוידא: 

 

 הם היו נגדך. אני הייתי בעדך. הם היו נגדך. אני הייתי בעדך.   : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד( 

 

 אנחנו היינו איתך.    : גב' דרורה כהן



 לוגו חברת התמלול                                                                 עיריית רעננה                        
 28.12.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 60 
 

 

 ניר יאללה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אפשר להמשיך?  מר ניר קריסטל: 

 

  -מצביעים... מי בעד עדכון הרכב מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, לא, לא.  מר ניר קריסטל: 

 

 שמות כאמור לעיל. מה שביקשת, אין בעיה חבר'ה. ועדת  מר חיים ברוידא: 

 

  -מועצת העיר מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד? מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

  בעד מה?  מר ארז ברט: 

 

 על מה? על מה?  מר חגי בורשטיין: 

 

 רגע, אפשר להקשיב אבל?   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל הצבענו כבר.    מר ארז ברט: 

 

 ה אמרת סעיף סעיף.  תהיל מר חגי בורשטיין: 
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 תקריא את ועדת השמות ונצביע.  מר חיים ברוידא: 

 

 אוקיי, אנחנו מצביעים על הכול כמקשה?   מר ניר קריסטל: 

 

 כן, כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 על ועדת שמות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הבנתי, הבנתי.   מר ניר קריסטל: 

 

   -ם את זוכרתמה שמדהים שהוא הצביע נגדך א מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא משנה.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

  -אני גם אזכיר לך מה את כתבת עליו מר חיים ברוידא: 

 

 לא צריך לזכור כל דבר.   מר חגי בורשטיין: 

 

 אבל אחר כך בהזדמנות אני אקריא לך מה כתבת עליו.  מר חיים ברוידא: 

 

 ד אחרים. בתחילת קדנציה נג אפשר להזכיר איזה נאומים  מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד( 
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אני בטוח כשירצו לכתוב, כשירצו לקבוע שם רחוב על שם אנה פוזמנטיר, את   מר חיים גולדמן: 

 תצביעי בעד בשביל העדפת נשים. אבל להדיח אותה את גם הצבעת. ... זה סגולה לחיים ארוכים.  

 

 את הדחת אותה מהרשימה לקבל תפקיד סגנית.   מר חיים ברוידא: 

 

 ... ואללה אני מאחל לך בריאות.  ם גולדמן: מר חיי

 

 יאללה קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 יאללה הדחה, עוד הדחה.   מר רחמים שלום: 

 

 ממשיכים.  מר חיים ברוידא: 

 

 גם יקבלו אותו לנגרייה.   מר רחמים שלום: 

 

 חיים גולדמן אפשר להמשיך?  מר ניר קריסטל: 

 

   -תרוצו לבחירותלא נורא, בפעם הבאה  מר חיים גולדמן: 

 

  -חיים קדימה. קדימה. אוקיי ניר מר חיים ברוידא: 

 

נו   מר ניר קריסטל:  די  בזאת,  מחליטה  העיר  מועצת  בבקשה,  חברים  העירונית  השמות  ועדת 

חבר'ה בואו, מועצת העיר מחליטה בזאת על מינוי גב' אנה פוזמנטיר כיו"ר הוועדה, במקומו של מר  

חליטה בזאת על מינוי של מר רחמים שלום כממלא מקומה של גב' אנה  חיים ברוידא. מועצת העיר מ
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פוזמנטיר. מועצת העיר מחליטה בזאת על מינויו של מר חגי בורשטיין כחבר הוועדה במקומו של מר  

עמית צור שפרש מתפקידו במועצת העיר. מועצת העיר מחליטה בזאת על מינויה של גב' איילת ארז  

 של מר חיים גולדמן.  סגן כחברת הוועדה במקומו 

 

  מי בעד עדכון הרכב ועדת שמות כאמור לעיל? מי נגד? מר חיים ברוידא: 

 

 מי נמנע?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  נמנעים? מר ניר קריסטל: 

 

 נמנעים.  מר חיים ברוידא: 

 

 אלוש נמנע.  מר ניר קריסטל: 

 

 ממשיכים הלאה.   מר חיים ברוידא: 

 

  מה?רגע כ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . 7, 1, 10 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אוקיי תודה אריאל.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   אלי, אלי נמנע.   מר ארז ברט: 
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 :הצבעה

  10 –בעד 

 7 -נגד 

  1 –נמנע 

 החלטה: 

 בזאת חילופי גברי בוועדת השמות העירונית:מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר 

 נטיר כיו"ר הוועדה, במקומו של מר חיים ברוידא.מינויה של גב' אנה פוזמאת  .1

 את מינויו של מר רחמים שלום כממלא מקומה של גב' אנה פוזמנטיר.  .2

 את מינויו של מר חגי בורשטיין כחבר הוועדה במקומו של מר עמית צור שפרש מתפקידו  .3

 במועצת העיר.   

 של מר חיים גולדמן.  את מינויה של גב' איילת ארז סגן כחברת הוועדה במקומו .4

 

 להציג את הנושא הבא. מבקש מחברת המועצה רונית ויינטראוב  מר חיים ברוידא: 

 

 על ועדת הנחות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני לא יכולה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

כחבר  מר ניר קריסטל:  שלום  רחמים  מה  מינוי  על  בזאת  מחליטה  העיר  מועצת  לה?  לעזור 

 גב' מירב מאיר.   –מה של גב' ענבר הוכברג. כמו כן ישמש הנ"ל כמ"מ יו"ר הוועדה הוועדה במקו

 

 למה את לא מקריאה את זה?  מר חיים ברוידא: 

 

 היא אישה, היא אישה, אתם לא בעד אישה?    : גב' דרורה כהן



 לוגו חברת התמלול                                                                 עיריית רעננה                        
 28.12.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 65 
 

 

 העצמת נשים.   מר אילן כהן:

 

 העצמת נשים... מגדרי.    : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד(  

 

 למה את לא מקריאה את זה? למה? למה?  חיים ברוידא:  מר

 

 שלא יהיה בפרוטוקול שהיא מדיחה סדרתית.    גב' מיכל ברם:

 

   -למה שאת מדיחה מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 מה לעשות רונית שזה נכון.   גב' מיכל ברם:

 

 ימי לב מה עשית.  שימי לב את מחליפה אישה, את ענבר במקום רחמים, ש מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא שוויוני.    גב' מיכל ברם:

 

 קדימה יופי.  מר חיים ברוידא: 

 

 חבל.   גב' מיכל ברם:

 

 מעולה. את הצבעת אגב גם נגד, קדימה. אנחנו עוברים להצבעה.  מר חיים ברוידא: 



 לוגו חברת התמלול                                                                 עיריית רעננה                        
 28.12.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 66 
 

 

 אני לא מאמינה רונית, אני לא מאמינה, בחיי שאני לא מאמינה.   : גב' דרורה כהן

 

 לא משנה הציבור רואה.   ים ברוידא: מר חי

 

 הציניות במיטבה.   מר חיים גולדמן: 

 

 אוקיי, מי בעד עדכון הרכב ועדת ההנחות כאמור לעיל, תצביעו בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ציניות במיטבה.   מר חיים גולדמן: 

 

 ציניות במיטבה. מי נגד? אתה נמנע אלי?  מר חיים ברוידא: 

 

 גד. אני נ  מר אלי אלוש:

 

 אתה נגד גם, אוקיי קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

  -למרות שנראה לי ששברת את ה  גב' מיכל ברם:

 

  -באמת, אני הייתי שמח אם את מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  10 –בעד 

 8 -נגד 
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  0 –נמנע 

 החלטה: 

לאשר   קולות  ברוב  החליטה  העיר  הנחומועצת  ועדת  כחבר  שלום  רחמים  מר  של  מינויו  ת  את 

 גב' מירב מאיר.  –במקומה של גב' ענבר הוכברג. כמו כן, ישמש הנ"ל כמ"מ יו"ר הוועדה 

 

 את הסעיף הבא אנחנו מבקשים להוריד מסדר היום הפעם, כי יש שם טעות.   מר ניר קריסטל: 

 

 נראה לי בקדנציה הזאת באמת הלכת על זה יפה.    גב' מיכל ברם:

 

 הם יעופו גם מפה.   מיכל הם עפו מהכנסת,  מר אילן כהן:

 

 הסרנו מסדר היום.   מר חיים ברוידא: 

 

 באופן שיטתי תה, תה, תה, תה, חלילה שמישהו יהיה באיזה תפקיד.    גב' מיכל ברם:

 

 אילן אני מברך אותך שנשארת יו"ר ועדת הרווחה.   מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה.   מר אילן כהן:

 

 ד כמה מילים. רגע, אבל אילן רוצה להגי  מר אלי אלוש:

 

 כן, צריך... את ההצעה.    מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  

 

  -עד שיש לו הזדמנות לדבר, אתה אומר לו לא עכשיו, נו מר חיים גולדמן: 
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 רגע, הוא רוצה להגיד כמה מילים.   מר אלי אלוש:

 

ואליציה.  רגע, יכול להיות בוועדה הם כולם מהאופוזיציה, אין אף אחד מהק  : גב' דרורה כהן

 תהילה, יכול להיות בוועדה יהיו רק אופוזיציה ולא מהקואליציה?  

 

 לא, לכן הם הסירו את ההצעה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 -מהאופוזיציה 2הם הכניסו   : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד(  

 יש את גולדמן.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 לא.   : גב' דרורה כהן

 

 חות יש את חיים גולדמן.  כן. בוועדת הנ עו"ד תהילה סובל: 

 

 אני יכול להיות ממלא מקום של הממלא מקום?   מר חיים גולדמן: 

 

 יש נציגי קואליציה דרורה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

  מבקשי ההצעה ביקשו להסירה מסדר היום.  -ועדת רווחה 

 

 הצעות לסדר. .4
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 עיר על  הצעה לסדר של אנה פוזמנטיר בנושא איסור הצבת שילוט בחוצות ה א. 

פרויקטים עתידיים שטרם עברו אישור בוועדת המשנה לתכנון ובנייה/מליאת   

 המועצה.    

 

ברחבי  מר חיים ברוידא:  שילוט  הצבת  בנושא  פוזמנטיר  אנה  של  לסדר  הצעה  עוד  פה  יש  טוב, 

  -על פרויקטים שטרם  העיר

 

 עשינו.   מר אילן כהן:

 

 לא, אבל לא הסרת את זה.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לא הסרת את זה.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא הסרת את ההצעה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא,...  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לא, אבל לא הסרת אותה.   מר חיים ברוידא: 

 

 את צריכה להסיר אותה.    מר אילן כהן:

 

   -הגשת את ההצעה לסדר מר אריאל הילדסהיימר:
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 הגשת את ההצעה לסדר ולא הסרת אותה.   רוידא: מר חיים ב

 

הגשת הצעה לסדר ובכל זאת זה נכנס בבקשה של האופוזיציה להכניס את זה   מר אריאל הילדסהיימר:

 במסגרת הדיון מיוחד.  

 

 זה פעמיים היה בקיצור.    מר ארז ברט: 

 

 -אבל אנחנו לא צריכים להסיר עו"ד תהילה סובל: 

 )מדברים יחד(  

 אין בעיה, תגידי שאת מסירה נו.  סטל: מר ניר קרי

 

 אז אוקיי, אם את רוצה בבקשה להעלות את ההצעה לסדר עוד פעם.   מר חיים ברוידא: 

 

 הסרנו כי הצבענו על זה קודם.  מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר גמור, מצוין. חוסך לנו זמן.  מר חיים ברוידא: 

 

 מבקשת ההצעה ביקשה להסירה מסדר היום.  

 

 בנושא הגנה על מערכת החינוך של רעננה,   דר של רונית ויינטראובהצעה לס .ב 

 עצמאות הצוות החינוכי ודמותה הערכית והחופשית.   

 

ויינטראוב להציג את ההצעה לסדר שהוגשה, בנושא הגנה על  מר חיים ברוידא:  אבקש מרונית 
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 מערכת החינוך ברעננה.  

 

 , זה לא הצעה שלי. זה שלכם, זה הצעה של סיעת מר"צ מר ניר קריסטל: 

 

ודמותה  מר חגי בורשטיין:  החינוכי  הצוות  עצמאות  רעננה,  של  החינוך  מערכת  על  הגנה  הנדון 

 הערכית והחופשית.  

 

אתה מוגן לקרוא את זה בקול רם, שגם אנחנו נשמע? לא שומעים אותך. יש  מר חיים גולדמן: 

 לך בס בריטון מרשים.  

 

 ת זה לבן גביר... אתה משווה א גב' רונית ויינטראוב: 

 

למר"צ   מר חיים גולדמן:  קרה  מה  לגבי  הרצאה  שייתן  אגב  לפה  גביר  בן  את  הזמנתי  אני 

 בבחירות האחרונות. יכול להיות הרצאה מאוד מעניינת. וגם סימנים לבאות.  

 

 יש פרשנית מצוינת בעניין הזה.   מר אלי אלוש:

 

 אוקיי קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -בימים אלה נפל דבר בישראל, מערכת החינוך מר חגי בורשטיין: 

 

הדברים  מר חיים ברוידא:  את  להראות  מסוגלת  לא  פשוט  שאת  או  רונית  צרודה  באמת  את 

 האלה? 
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 אני לא יכול לדבר, תתחשבו בה.  מר חגי בורשטיין: 

 

 אני רוצה לדעת. קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

בישראל, מר חגי בורשטיין:  דבר  נפל  יעד לסחר    בימים אלה  בוטה  מערכת החינוך הפכה באופן 

היחידה   נותקה  הקואליציוניים,  ההסכמים  במסגרת  וממלכתיות.  היגיון  כל  שנוגד  פוליטי,  מכר 

הכי   לערכים  המתנגדת  מפלגה  של  לסמכותה  והועברה  החינוך  ממשרד  חיצוניות  לתוכניות 

 החינוך של רעננה.   משמעותיים, המהווים את הרוח שנבנתה בעמל רב לאורך השנים במערכת

 

 שיפסיק, שיחכה שכולם יהיו בשקט, ואחר כך הוא ימשיך.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

ומעמידה  מר חגי בורשטיין:  והמקצועיות  המנהיגות  של  ההובלה  את  מכבדת  שמיסודה  רוח 

ב עידוד  שמקדמת  רוח  לכך.  מעבר  וגם  שוטף  באופן  הרשות  משאבי  את  להשתלב לרשותה  נות 

המרכזי  כשהמסר  הישראלית,  החברה  של  אפשרית  צומת  בכל  ובמנהיגות  בצה"ל,  פיקוד  בתפקידי 

הוא האפשרות של כל ילדה בישראל לשאוף, ללחום ולהגשים את מה שהיא בוחרת. רוח שפועל בכל 

נציגי  עם  מפגש  וכוללת  ובעולם,  ובארץ  בעיר  הלהט"ב  קהילת  זכויות  של  והטמעה  להסברה  הכוח 

ארגונים כמו חוש"ן עם תלמידות ותלמידים בבתי הספר. רוח של התמודדות חינוכית ומקצועית עם  

מגוון של תכנים המדברים על חינוך מיני, היבטים רגשיים של גיל ההתבגרות, חינוך הילדים להגנה  

של  ממקום  הישראלית  והמורשת  הזהות  עם  היכרות  האישית,  האוטונומיה  תחושת  של  וביסוס 

תחושת פלורלי את  שמטפחת  מערכת  הומאניים,  ערכים  טיפוח  וביקורתית,  פתוחה  גישה  ומתוך  זם 

   -השייכות לעם ולארץ בצד היכולת להיות חלק ממשפחת בני האדם
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 זהות יהודית.    : גב' דרורה כהן

 

 והעולם המערבי.   מר חגי בורשטיין: 

 

 אני אראה לך משהו שממצה.   גב' מיכל ברם:

 

ההחלטה להוציא את היחידה לתוכניות מיוחדות ושותפויות ממשרד החינוך   מר חגי בורשטיין: 

על   להגן  לערכים אלה, מחייבת אותנו  בניגוד  לסגן שר, שהתבטא  ולהכפיפה במשרד ראש הממשלה 

מספר   החלטה  הצעת  ברעננה.  החינוך  במערכת 1מערכת  לתמוך  מתחייבת  רעננה  העיר  מועצת   :

י להתנהל מתוך בחירה חופשית ועל פי הערכים המקובלים של החינוך בעיר, ולאפשר למערך המקצוע

בבתי   הסברה  פעילות  הרך,  מהגיל  החל  שווה,  ולהזדמנות  למנהיגות  בנות  חינוך  הומניזם,  שוויון, 

לשוויון   חינוך  מתוך  והישראלית  היהודית  הזהות  פיתוח  הלהט"ב,  קהילת  זכויות  לקיום  הספר 

 ערבי. זה חלק מהערכים, אז כדאי שאולי יקשיבו.  וזכויות אדם ובראי הערכים של העולם המ

 

  -כן, אבל הולך להיות עכשיו יו"ר כנסת להט"ב. מה אתה  מר אלי אלוש:

 

 מה יותר... מזה?    מר אילן כהן:

 

   -2הצעת החלטה מספר  מר חגי בורשטיין: 

 

 היה פה ראש עיר שהיה להט"ב...   מר אלי אלוש:

 

רעננה מר חגי בורשטיין:  חופש  מתחייבת    עיריית  של  זו  ברוח  תכניות  הרשות  מכספי  לממן 

 -מחשבתי
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 )מדברים יחד( 

נסגר   גב' ענבר הוכברג:  מה  קשור,...  זה  מה  לכם?  קרה  מה  אומרים,  שאתם  מה  על  תחשבו 

 אתכם באמת? 

 

 מה? מה?   : גב' דרורה כהן

 

 תמשיכו לקרוא.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 באופוזיציה.   תמשיך יש לך חברה חדשה מר חיים גולדמן: 

 

 לא חדשה, לא חדשה, תירגע.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 אנחנו ענייניים, זאת הבעיה, אנחנו ענייניים.    גב' מיכל ברם:

 )מדברים יחד(  

 תשחררו את הסיפור הזה, מה זה היה.  גב' ענבר הוכברג: 

 

   -יאללה תשחררו מר חיים גולדמן: 

 

 אני לא צריך לשחרר.    מר אלי אלוש:

 

 חבר'ה קדימה.   ים ברוידא: מר חי

 

 אנחנו מעלים את זה?   מר חיים גולדמן: 

 



 לוגו חברת התמלול                                                                 עיריית רעננה                        
 28.12.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 75 
 

 די.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 אנחנו מעלים כל הזמן את זה?  מר חיים גולדמן: 

 

 לא, אבל אתם מעצבנים בדברים שאתם אומרים.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 אין שום בעיה עם הלהט"ב.   מר אלי אלוש:

 

 גיבים.  אנחנו רק מ מר חיים גולדמן: 

 

 אוקיי, אוקיי.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 אנחנו רק מגיבים, אנחנו לא יוזמים.  מר חיים גולדמן: 

 

 אין בעיה בסדר.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 רק מחדדים את בסיס השותפות.   מר ארז ברט: 

 

מזל שלכם יש שותפות. מזל שלכם יש שותפות, זה שיושב פה ומדבר אליכם.   מר חיים ברוידא: 

 נין, מרנין.  זה מר

 

, עיריית רעננה מתחייבת לממן מכספי הרשות תכניות 2הצעת החלטה מספר   מר חגי בורשטיין: 

ברוח זו של חופש מחשבתי, שוויון בין בני האדם, מודעות לצרכים מיוחדים, הסברה בתחום הגאווה  

בי, מפגשים והסובלנות, זכויות קהילת הלהט"ב, מנהיגות נשים, מפגשים עם תלמידים מהמגזר הער
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   -ודיאלוג עם אוכלוסיות שונות ועוד. זאת כדי לאפשר להנהלות בתי הספר

 

 גם עם החרדים מגיע?   מר חיים גולדמן: 

 

 גם עם החרדים.   מר חגי בורשטיין: 

 

 נגדך ארז.   מר אילן כהן:

 

 גם עם אנשי...  מר חיים גולדמן: 

 

 .  הייתי שמח שהיית מוסיף שגם עם חרדים מר חיים ברוידא: 

 

 אני מוסיף אותה, אם אפשר להוסיף נוסיף.   מר חגי בורשטיין: 

 

 מצוין.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא חייבים להגיב לכל...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 למה לא להגיב?   מר חיים גולדמן: 

 

לא  מר חגי בורשטיין:  בו  במצב  החופשית  הבחירה  את  הספר  בתי  להנהלות  לאפשר  כדי  זאת 

תכנים   לבחור  המ יוכלו  מתוך  תקצוב,  ולקבל  יצבע  אלה  כי  חוששים  שאנו  החינוך,  משרד  של  אגר 

מספר   החלטה  הצעת  צדדיים.  וחד  קיצוניים  על 3בגוונים  תגן  כי  בזאת  מצהירה  רעננה  עיריית   ,

נגד  תכנים  בה  שיש  כזו  בפרט  צדדית,  חד  פוליטית  התערבות  כל  מפני  העיר,  של  החינוך  מערכת 



 לוגו חברת התמלול                                                                 עיריית רעננה                        
 28.12.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 77 
 

נ ונשים,  נערות  לבנות,  שווה  הזדמנות  נגד  הגאה,  להשתלב  הקהילה  כלים  לילדינו  להציג  הרצון  גד 

רעננה יודיע , ראש העיר  4בעולם המודרני ונגד ערכים אנושיים אוניברסאליים. הצעת החלטה מספר  

שיוקם   החדש  המערך  עם  פעולה  ישתפו  שלא  מהרשויות  חלק  תהיה  רעננה  שהעיר  מיידי,  באופן 

שיש בה שנאה, אפליה, פגיעה   במשרד ראש הממשלה. ראש העיר יצהיר שרעננה תתנגד לכל תכנית

  -בקהילות ובערכים של חופש ושוויון. אנו מבקשים את תמיכתם

 

אני רוצה להזכיר לכם שהצבעתם נגד בית ספר לילדים למגזר הזה שקוראים   מר חיים ברוידא: 

 לו חורב. אז בואו תסירו את העננה הזאת מעליכם.  

 

 מה שנקרא טול קורה.   מר חיים גולדמן: 

 

 טול קורה... קדימה, קדימה.  ברוידא:  מר חיים

 

מהחינוך   מר חגי בורשטיין:  להם  שאכפת  המועצה  וחברי  חברות  תמיכת  את  מבקשים  אנחנו 

ברעננה, מהחינוך במדינת ישראל, מדמותה של המדינה ומשאיפה לעצור את הרוחות הרעות המנשות  

ינוך ילדינו לידיהם של מי  על החברה הישראלית בעקבות ההחלטה להעניק את הכוח והסמכות על ח

 שמייצגים את ההתנגדות לכל ערכי הטוב והקדמה. תודה. 

 )מדברים יחד(  

   -אני מבקש רשות מר חיים גולדמן: 

 

 זה לרשות הכנסת.    מר אילן כהן:

 

   -אני מבקש רשות מר חיים גולדמן: 
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 גם בממלכתי למדו תנ"ך.    : גב' דרורה כהן

 

 אין בעיה.   גב' מיכל ברם:

 

 אין עם זה בעיה.   ' ענבר הוכברג: גב

 

 היום לא לומדים.    : גב' דרורה כהן

 

 הם לא לומדים תנ"ך. אפילו אני לימדתי תנ"ך.    גב' מיכל ברם:

 

 אני מבקש את רשות הדיבור.  מר חיים גולדמן: 

 

 יש לך חיים.  מר חיים ברוידא: 

 

להחלט מר חיים גולדמן:  בנוגע  מר"צ  סיעת  של  לסדר  בהצעה  את  מעיון  לקבל  שלא  עירונית  ה 

מרותה של ממשלת ישראל, שנבחרה באופן דמוקרטי, דמוקרטי, דמוקרטי וחוקי, אני למד על זילות  

נוסח   את  שקראתי  האמת  המצעים.  לפי  ולשווא  בגאון  שנשאת  הישראלית  בדמוקרטיה  מופגנת 

לצחוק. החלטתי  אופטימי  אדם  שאני  כיוון  לצחוק,  או  לבכות  אם  ידעתי  ולא   הפופוליזם   ההצעה, 

   -מקרין מכל כיוון ומילה בהצגת הנושא, וראש העיר כאן הזכיר את

 

 בית ספר חורב.    מר אילן כהן:

 

והעדפה  מר חיים גולדמן:  העדפה  אי  של  החינוך  בנושא  שלכם  הקרובה  ההיסטוריה  את 

 והחרדים ושנאת חרדים ושנאת יהדות ושנאת כל מה... 
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 .  וקרעתם את ההפרדה  : גב' דרורה כהן

 

ונראה שכוונת הממשלה בדבר הפקדת תכנית גפן, ולמעשה אנחנו מדברים פה   מר חיים גולדמן: 

נשים את השם המפורש. לא ממש   נקרא,  בואו  בידי אבי מעוז,  כפי שכולכם מבינים  גפן,  על תכנית 

 נבחנה לעומק הדברים. והרבה מאוד פייק ניוז נישא באוויר. 

 

 לה?  אתה יושב בממש מר חגי בורשטיין: 

 

   -אני לא, אבל יש מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

סליחה, סליחה, שאלת שאלה תן לי לענות לך, לי יש קשרים טובים בממשלה,  מר חיים גולדמן: 

 מה שלך אין. 

 

 אבל הוא צריך להחליט מה נכנס או לא נכנס בעתיד.   גב' מיכל ברם:

 

  -עכשיו ככה, מה הקשר, מה הקשר מר חיים גולדמן: 

 

 הממשלה עוד לא קמה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 קמה, קמה, קמה.    מר אילן כהן:

 

אוכלוסיית   מר חיים גולדמן:  לחיזוק  החיצוניות  התוכניות  בין  הקשר  מה  הנכנסת,  הממשלה 

ניסיתי,   ואללה  לצבא?  בנות  גיוס  לבין  היסודיים,  הספר  בבתי  העשרה  לימודי  במסגרת  הלהט"ב 
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כזה חכם, אבל יש לי קצת אתם יודעים קצת כושר ניתוח, לא מצאתי קשר,    חשבתי, ואללה אני לא

פופוליזם לשמו. ניסיתי להבין לעומק את הסיפור הזה בכללותו. פרויקט גפן של משרד החינוך, היא  

   -תכנית שבה מציעים גופים ועמותות שונות

 

 תכניות.  3,000  : גב' דרורה כהן

 

   -ד. שבוחן ולפי מה שבדקתיאת מרכולתן במשר מר חיים גולדמן: 

 

 והוא יהיה הצנזור.    גב' מיכל ברם:

 

 הפכתי אתמול בלילה תכנית תכנית.  מר חיים גולדמן: 

 

 והוא יהפוך להיות הצנזור.   גב' מיכל ברם:

 

התוכניות   מר חיים גולדמן:  של  הספקים  במאגר  הכללתם  את  ומאשר  בוחן  לא  או  שבוחן 

פורמל הבלתי  החינוך  של  את  והמענים  החינוכי  והצוות  הספר  בית  מנהל  בוחר  זה  מאגר  מתוך  י. 

ורק לפעמים  ולתלמידים. לפעמים הוא גם משתף בבחירה  התוכנית, שלדעתו מתאימה לבית הספר 

לגבי  מיודעים  לא  ההורים  כלל  או  ההורים  כלל  את  למעשה  לא.  זה  גם  ולעיתים  ההורים.  ועד  את 

על   עברתי  אני  לילדיהם.  שמעבירים  כמו  התוכנית  אלפים  ואולי  רבות  מאות  שכולל  הזה  המאגר 

נמצאות  התוכניות  רוב  אכן  כללי  באופן  לציין,  חייב  אני  כללי  באופן  תכניות.  של  דרורה  שאומרת 

של התוכנית בגפן שמוצעות זה באמת דברים ערכיים, דברים   95%-90%בתחום הקונצנזוס באמת.  

ם, זה מתחיל בפעילות ספורטיבית, לעיצוב ממש שכל היושבים כאן במעגל הזה היו מסכימים עליה

   -האישיות, דרך גינות קהילתיות, לימוד שפות זרות
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 כישורי חיים.    : גב' דרורה כהן

 

לילדים   מר חיים גולדמן:  מענה  אישית,  והגשמה  להעצמה  תכניות  כלכליים,  לחיים  הכוונה 

ולימודיים, הנחלת ריקודי עם ישראליים נפשיים  גן אגב. הצגות    שמתמודדים עם קשיים  החל מגיל 

   -תרבות, הכלת האחר

 

 וכך רוצים שיימשך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

יפה נכון, טיפול בכלבי נחייה ובבעלי חיים אחרים לצורך בניית אישיות רצויה  מר חיים גולדמן: 

במאג שיש  התוכניות  רוב  על  ועוד.  היהודי  החיים  מעגל  תסכימו,  לא  שאולי  משהו  ועוד  ר  וחיובית. 

רוחביות הסכמות  יש  במחלוקת.    הזה,  שוניות  הן  התוכניות  של  חלקן  אבל  הישראלית.  בציבוריות 

למשל ערכי המשפחה היהודית מול ערכי המשפחה הפרוגרסיבית, זה נושא שחלקנו בעד חלקנו נגד,  

יש בזה שניות מחלוקת. או למשל יותר מזה, אני לא יודע אם אתם יודעים אבל אחת מהתוכניות היא  

לילדים   לילדים,  נרטיבים  מחזקות  שלמעשה  טוב,  תקשיבו  השכולות.  המשפחות  פורום  עמותת  של 

מחבלים   השוואת  טוב,  ותקשיבו  והשוואת,  כיבוש  נגד  של  גיוס  לפני  עומדים  והגיוס,  התיכון  בגיל 

שנהרגו מול חללי צה"ל במלחמות ישראל ונרצחי פעולות האיבה תוך כדי פעולות הנצחה משותפות  

מי זיכרון ימי אבל וכו'. מספרים לתלמידנו שעומדים לפני גיוס שכולם שווים לפנינו, הרוצחים כמו י

והנרצחים. ארגון נוסף שמופיע בתוך המאגר הגדול הזה, זה שוברים שתיקה שמפעיל תכנית לתלמידי 

ה ערכי  בהנחלת  העליונה  וחיילי   BDS-החטיבה  קציני  והסגרת  ושומרון,  ביהודה  בצבא  שירות    נגד 

להורי   מוצגות  גפן  נשאלת השאלה, האם תכניות  וכאן  זה ככה.  הבינלאומי בהאג.  הדין  לבית  צה"ל 

התלמידים באופן שקוף. האם הורה יודע מה בתו ובנו מקבלים במסגרת תכניות העשרה הללו בבתי  

, הספר, וזו בדיוק הדילמה שמולה אנו עומדים כרגע כחברה ציונית יהודית ודמוקרטית. אין לי ספק

אין לי ספק שכולם כאן יסכימו שלכל הורה יש את הזכות, ותקשיבו לכל הורה יש את הזכות לבחור  

 את דרך חינוך ילדיו.  
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 צודק.  מר ניר קריסטל: 

 

 צודק.  מר חגי בורשטיין: 

 

פי   מר חיים גולדמן:  ועל  ערכיו,  פי  על  אמונתו,  פי  על  דרכו,  פי  על  אחד  וכל  לכולם.  הורה.  כל 

האישית. והצוות    דרכו  הספר  בית  מנהל  בהחלטות  ההורים  ושיתוף  שקיפות  להציג  יש  כך  ולצורך 

 המקצועי. אני רוצה להגיד לכם משהו. 

 

 ובלבד שהתוכניות יעמדו לרשות ההורים ומנהלות ומנהלי בתי הספר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בהחלט.  מר חיים גולדמן: 

 

 ל את מה שלא נוח למישהו.  והם לא ייגרעו ולא נקב גב' רונית ויינטראוב: 

 

מסכים לגמרי, מסכים לגמרי. עכשיו ככה, אני אשים את הדברים על השולחן.  מר חיים גולדמן: 

ותקשיבו טוב, אין פה שום התנשאות ואין פה שום דבר מהסוג הזה. בבתי הספר הממלכתיים דתיים  

ס לא ייכנס, לפי השקפתנו.  של החמד, ובבתי הספר של המוכש"ר אין לנו בעיה. מה שלא צריך להיכנ

את   בדקתי  אני  ולמה?  הבעיה.  שם  הממלכתית,  הציבורית  החינוך  במערכת  הבעיה  הבעיה?  איפה 

 הסמכויות, והכוונה של חבר כנסת אבי מעוז בנוגע לתוכניות האלו.  

 

 השר.   מר אילן כהן:

 

הנה מה אתה הולך  עוד לא, עוד לא. הכי פשוט היה להרים טלפון, להגיד בוא   מר חיים גולדמן: 
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לעשות? מה יש לעשות? על מה הצעקה? אני רוצה לשמוע. אולי גם אני מתנגד לכך. יכול להיות שגם  

אני מתנגד לכך. אני רוצה לדעת. לפני שאני בא ואני מציע הצעות פופוליסטיות, אני בודק לעומק. אז 

תה לקבוע תכנים כאלו או  אני רוצה להגיד לכם. אין בסמכותה של המחלקה שתוקם, וגם אין בכוונ

בהחלטות  ההורים  לשיתוף  קריטריונים  לקבוע  בכללי,  היא  הכוונה  לתלמידים.  שיועברו  אחרים 

האלה, של מה שיעבור, ושקיפות מירבית בקבלת ההחלטה. לקיים תכניות כאלו ואחרות בבתי הספר.  

ואין בלתה. אנחנו כהורים כמו וזאת דרכה של מדינה דמוקרטית  כל    זאת הכוונה,  שאמרתי קודם, 

הורה רשאי לכוון ולהכווין את הילד שלו לקבל חינוך וערכים על פי דרכו ועל פי בחירתו, ולא בניגוד,  

ולא בניגוד. אני רוצה להגיד לכם, אני קורא כאן לחברי המועצה שחשוב להם שאת התכנים יקבעו 

לערכים יתחנכו  ילדכם  ספר,  בית  בכל  מצומצם  גוף  ולא  ב  ההורים  ולא  שאתם  יחונכו  שהם  וחרים, 

לערכים שאין לכם כל שליטה עליהם. חשוב שלא ימנעו מההורה החפץ בכך שילדו יקבל העשרה על פי 

 ערכיו. ואני רוצה לפנות פה כרגע לניר קריסטל, ניר? 

 

 כן, אני איתך.   מר ניר קריסטל: 

 

ש מר חיים גולדמן:  וחבל  תודה.  איתי,  י-אתה  ברט.  ארז  פה,  אתה  הנה  אה  בין  ,  כאן  ושבים 

  -חברי המועצה אנשים, חברי מועצה שהם קצינים בצה"ל שנתנו שירות משמעותי

 

 יש גם קצינות בצה"ל. חבל שאתה אומר רק קצינים.   גב' ענבר הוכברג: 

 

  -הוא קצין, הוא קצין, היה גם בקבע, שירת את מדינת ישראל מר חיים גולדמן: 

 

 צינה. אבל גם היא הייתה ק : אנה פוזמנטירגב' 

 

 גם אני הייתי קצין. יש מספיק.  מר חגי בורשטיין: 
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 הנה גם... יפה יש פה עוד קצינים, את גם קצינה?   מר חיים גולדמן: 

 

 כן, כן, כן, יש.   מר חגי בורשטיין: 

 

 הנה גם אתה קצין.   מר חיים גולדמן: 

 

 גם אני קצין.  מר חגי בורשטיין: 

 

בים פה חברי מועצה, ראש העיר סגן אלוף צנחנים גדוד  אני רוצה לשאול. יוש מר חיים גולדמן: 

50 . 

 

 בנגרייה.  מר רחמים שלום: 

 

 גם המנכ"ל קצין לא?    מר אילן כהן:

 

 לא בדקתי.  מר חיים גולדמן: 

 

 לפחות בנגרייה אין להם כרטיסי פלסטיק בשביל להעביר את הזה שמה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ה...  בכל אופן יושבים פ מר חיים גולדמן: 

 

 ... איפה כל החומר שיש לך ואתה לא מוציא אותו?   מר רחמים שלום: 
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 חבר'ה, חבר'ה, הנושא יותר מידי רציני.   מר חיים גולדמן: 

 

 ... שיבוש הליכי חקירה אתה עושה.  מר רחמים שלום: 

 

   -רחמים, רחמים, הנושא יותר מידי רציני. יושבים כאן חברי מועצה מר חיים גולדמן: 

 

 זהבה גלאון יודעת טוב...   ים ברוידא: מר חי

 

 חבל לא פנית לביבי היה עוזר לך אולי.  מר רחמים שלום: 

 

 חיים, חיים.  מר חיים גולדמן: 

 

 התחננת כמו מסכן.   מר רחמים שלום: 

 

 שורה תחתונה, אני רוצה לסיים.  מר חיים גולדמן: 

 

 כמו אפס.  מר רחמים שלום: 

 

חב מר חיים גולדמן:  כאן  מועצה יושבים  שאתם    רי  ספק  לי  אין  בצה"ל,  מילואים  קציני  שהם 

ישראל   למדינת  שמנוגדים  בערכים  רעננה,  תלמידי  בכלל  או  נכדכם  או  ילדכם  את  להציף  מתנגדים 

   -שנות קיום 150וצה"ל. לאור מה שאמרתי שם. וההזדהות עם האויב שנגדנו שרודף אותנו כבר מעל 

 

 לשיטתך.  גב' רונית ויינטראוב: 
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   -... בארץ ישראל. ולכן יים גולדמן: מר ח

 

 סליחה כמה זמן מותר לו להגיד, יש הגבלת זמן לזה.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 שורה אחרונה, ולכן שורה אחרונה, ולכן אני קורא לכם להוריד, מה?   מר חיים גולדמן: 

 

  -יש הגבלת זמן כמה זמן מותר : אנה פוזמנטירגב' 

 

 -ל מדברת זה שאם יורידוההצעה בסך הכ  גב' מיכל ברם:

 

   -כשאת... על הזמן שלך, ולכן אני קורא לכם להוריד את ההצעה הזאתי מר חיים גולדמן: 

 

 תכנים כאלה ואחרים, עיריית רעננה תקיים.    גב' מיכל ברם:

 

 מסדר היום, תודה רבה.   מר חיים גולדמן: 

 

 אבל מה יש להוריד אותה.   גב' מיכל ברם:

 

 קיבלנו.  מר חגי בורשטיין: 

 

  -היא בסך הכל מדברת זה שאם ירדו תכנים מסוימים  גב' מיכל ברם:

 

 עוד מישהו רוצה להתייחס.  מר חיים ברוידא: 
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 ... לא על זה, היא לא מדברת על זה.  מר חיים גולדמן: 

 

 זה הכול.   גב' מיכל ברם:

 

 היא לא מדברת על זה.   מר חיים גולדמן: 

 

 דברת.  על זה היא מ  גב' מיכל ברם:

 

   -היא מדברת על מר חיים גולדמן: 

 

   -כל ההצעה הארוכה  גב' מיכל ברם:

 

   -מה פתאום, מה פתאום מר חיים גולדמן: 

 

  -מדברת  גב' מיכל ברם:

 

 מה פתאום העלו את ההצעה. אני רוצה לדעת.   מר חיים גולדמן: 

 

   -ההצעה מדברת  גב' מיכל ברם:

 

 ?  למה העלו את ההצעה מר חיים גולדמן: 

 

  -שהיה ו  גב' מיכל ברם:
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 חושבים שהם בכנסת.    מר אילן כהן:

 

   -אם היית הולכת עם זה לבג"ץ היום אומרים לך שהעתירה שלך יורדת מר חיים גולדמן: 

 

   -ההצעה בסך הכל מדברת  גב' מיכל ברם:

 

על   מר חיים גולדמן:  ויגידו לך להוריד תכנים, אז תצביעי  ההצעה. יותר מידי מוקדם. שיבואו 

קצינה  את  בושה.  לך  גם  אגיד  אני  בושה.  שתיקה,  שוברים  את  מקבלת  שאת  בושה  בושה,  בינתיים 

 בצה"ל, בושה.  

 
 שלא תעז... אתה לא יודע מה אני בצבא... במילואים.  גב' ענבר הוכברג: 

 )מדברים יחד(  

 

 בושה, שוברים שתיקה.   מר חיים גולדמן: 

 

 ה, זה באמת בושה מה שאתה אומר, זה באמת בושה.  שהם לא יגידו בוש גב' ענבר הוכברג: 

 

 בושה, בושה.  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

   -הנה אני רוצה שיראו את זה במצלמה, מי שמצביע בעד שוברים שתיקה מר חיים גולדמן: 

 

  -אבל זה באופן עקרוני, חיים  גב' מיכל ברם:

 

   -מצביע בעד, מי שעושה יום זיכרון למחבליםשהולכים לקציני צה"ל... שמי ש מר חיים גולדמן: 
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 מה הקשר?   גב' מיכל ברם:

 

 ונפגעי טרור ביחד. קדימה. הבמה שלכם.  מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא קשור להצעה.    גב' מיכל ברם:

 

  -חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 הבמה שלכם. בושה וחרפה.  מר חיים גולדמן: 

 

 כת להצבעה. אני מבקשת לל גב' רונית ויינטראוב: 

 

קואליציה   מר חיים ברוידא:  פה  אין  משנה,  לא  בזה  פה  אחד  ואף  אמוציונלי,  הוא  הנושא 

, יש פה אנשים שכל אחד רואה את זה בראייה אחרת. רק אני רוצה לומר דבר אחד לכל הואופוזיצי

ים  האחרון שאתם יכולהיושבים פה בשולחן, אל תלמדו אותי בנושא של להט"ב וכל הדברים האלה.  

  -ללמד אותו

 

   -הם כאן ניצחו במערכה, הם בגאווה גדולה  : גב' דרורה כהן

 

   -אני רוצה להזכיר לכם מר חיים ברוידא: 

 

 אף אחד לא ניסה ללמד. אנחנו איתך בנושא.   מר חגי בורשטיין: 

 

חבר'ה מצעד הגאווה הראשון שצעד ברעננה וזרקו עליי ביצים, ומה לא עשו   מר חיים ברוידא: 
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 היה בתקופה שלי.   נגדי,

 

 ומישהו התפטר בגלל זה.    מר אלי אלוש:

 

מישהו התפטר גם בגלל זה. עד אז מצעד הגאווה, וראיתי גם את התמונות של  מר חיים ברוידא: 

 רונית עם הדגל הקטן אצלך בלשכה. אל תלמדו אותי בנושא הזה. 

 

 היה גם דגל גדול, שושנה גדולה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

הבן שלי ניגש אליי ואמר לי: 'אני שייך    19אל תלמדו אותי בנושא הזה, בגיל   ים ברוידא: מר חי

   -לקהילה' ואנחנו אוהבים אותו והוא ילד מוכשר, והוא לא שונה מאף אחד. רוצה לספר לכם סיפור

 

 אבל אנחנו לא חולקים עליך.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

הסביר לכם את הדברים. עוד משהו, הסטיגמטיות  יפה. לא, אני רוצה אבל ל  מר חיים ברוידא: 

של המעבר, זה מה שמציק לי. כי ברעננה ישנם פה ילדים גם חרדים וגם לא חרדים, ואני חוזר על מה  

צריכים   כולם  פאות.  בלי  ילד  או  פאות,  עם  ילד  כיפה,  עם  ילד  בין  הבדל  רואה  לא  אני  אומר,  שאני 

 לקבל את החינוך הכי טוב. 

 

 אנחנו לא אמרנו משהו אחר.  יין: מר חגי בורשט

 

   -יושבת פה חבורה מר חיים ברוידא: 

 

 לא אמרנו משהו אחר.   מר חגי בורשטיין: 
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 אתם נגד.   מר אילן כהן:

 

הגיע   מר חיים ברוידא:  הוא  לנגר,  אופיר  לו  שקוראים  אדם  פה  יש  דבר.  כל  נגד  אתם  רגע, 

וכול איתם.  ודיבר  כחרדי  ונעמד  אביב  תל  עם לאוניברסיטת  היה  הוא  אותו,  ותקפו  אותו  תקפו  ם 

הלבוש שלו, ותקפו אותו, ואתם ואתם ואתם ואתם. ואז הוא ביקש מהם בקשה אחת, אני רוצה, יש  

כמפקד   וחזר  הבגדים  את  החליף  למקלחות,  לשירותים  הלך  והוא  לענות.  רגע  רוצה  אני  טלפון  לי 

וגם בילד של עודד    טייסת. הילד שלו לומד בחורב, ואתם מונעים מהילד שלו לקבל  את בית הספר. 

 מנשה לומר בחורב. ואתם מונעים, ושזה מרגיז אותי שאתם עושים את הפן הזה ואת הפן הזה.  

 

 אמת, אמת, כל מילה אמת.   : גב' דרורה כהן

 

פה,  מר חיים ברוידא:  אומר  ואני  ילדים,  בין  חד  מעבר  פה  עושים  אתם  כולכם,  תיתממו  אל 

שימו על השולחן. כולם שווים. ברגע שתגידו כולם שווים, זה יהיה כולנו תבואו תגידו את הדברים  

שווים. אל תלמדו אותי מה זה נושא של שוויוניות, האחרון שיכול ללמד אותי. ואני אומר עוד פעם  

  -הנושא הזה

 

 ... גם בתי כנסת.   מר חיים גולדמן: 

 

אמוציונלי, אני אאפשר פה לכולם    הכול, הכול ביחד. בנושא הזה מכיוון שהוא מר חיים ברוידא: 

להצביע כמו שהוא רוצה. אבל אתם מהצד הזה אל תלמדו אותי מה זה שוויוניות, ואל תלמדו אותי 

מה זה ילד. אני מבקר את כולם, וכולם שווים. וכל עוד אתם תסתכלו על זה כצד דתי, אתם עושים  

 את הטעות שלכם.  
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 תה עושה. זה לא משהו נגד מה שא מר חגי בורשטיין: 

 

ילדים. זה קשור, כי אתם מסתכלים על    800אל תגידו לי אתם הצבעתם נגד   מר חיים ברוידא: 

 צד אחד של המפה.  

 

ישראל,   מר חיים גולדמן:  במדינת  וחוקית  לגיטימית  ממשלה  החלטת  נגד  הצבעה  זה  חיים, 

 שנבחרה באופן דמוקרטי.  

 

 ברור, זה ברור.   מר חיים ברוידא: 

 

 זו החלטה שהיא לא חוקית. אתם יכולים להחליט מה שאתם רוצים.   מן: מר חיים גולד

 )מדברים יחד(  

 כל מה שנגד חוקי המדינה...  מר חיים גולדמן: 

 

 חבר'ה.   טוב אוקיי מר חיים ברוידא: 

 

 אוקיי, אפשר להעלות להצבעה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בל את ההצעה לסדר? אפשר להעלות את זה להצבעה. מי בעד לק מר חיים ברוידא: 

 

 הצעות ההחלטה.   4את  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הסעיפים.   4כן, את   מר ארז ברט: 
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ההצעה לסדר, אני אומר דבר אחד, ואני לא יודע לגבי הסעיף האחרון. אני לא   מר חיים ברוידא: 

 מתכוון להחרים את משרד החינוך. 

 

 לא ביקשו.  מר חגי בורשטיין: 

 

 לא ביקשו להחרים.   ראוב: גב' רונית ויינט

 

אתה לא יכול לפעול נגד החלטת ממשלה סליחה. זה לא חוקי. זה חוקי לפעול   מר חיים גולדמן: 

 נגד החלטת ממשלה? רגע, רגע, שנייה, 

 

 דקות.   10דיברת  מר חגי בורשטיין: 

 

האם   מר חיים גולדמן:  כולם,  את  שמחייבת  ממשלה  החלטת  יש  אם  המשפטית,  היועצת   ...

  -צת העיר יכולה להחליט הפוךמוע

 

 לא, סליחה, סליחה, אתה לא יודע לקרוא.   מר חגי בורשטיין: 

 

   -אני מבקש תשובה מר חיים גולדמן: 

 

 אתה לא יודע לקרוא.   מר חגי בורשטיין: 

 )מדברים יחד(  

 

 חבר'ה אפשר לומר מילה.   מר ניר קריסטל: 
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 מגזר אחד.  אני בעד, אבל בעד כולם. לא בעד  מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע אני רוצה לומר משהו.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 מי בעד? מי בעד? מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא נגד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 הוא נגד, הוא נגד.    מר אלי אלוש:

 

 ע נגד.  זכותו להצבי  מר ארז ברט: 

 

 דרורה נגד, גם דרורה נגד.   מר חיים גולדמן: 

 

 ... שיהיה מאוד חשוב לך לעשות. את לא תרצי שהעירייה תממן.   גב' מיכל ברם:

 

 מה נגמר?  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  
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 לא נכון. לא נכון. לא נכון. אני הייתי בעד אירועים, לא נכון.  מר חיים גולדמן: 

 

 ... אל תדאגי.   מר אילן כהן:

 

   -חבר'ה כל עוד מר חיים ברוידא: 

 

 הוא ראש העיר הוא קובע.   מר אלי אלוש:

 

כל עוד אני נושם, כולם יקבלו את אותו דבר, וכולם יקבלו את החינוך שהם  מר חיים ברוידא: 

 רוצים לקבל אותו, ולא אף אחד במגזר הזה יחליט כן זה וכן לא. זה הכול.  

 

 גם מה שהם כתבו.   זה מר ניר קריסטל: 

 

 זה גם מה שכתוב.   מר חגי בורשטיין: 

 

 :הצבעה

  12 –בעד 

 6 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

 כי: מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר 

המקצועי   .1 למערך  ולאפשר  בעיר,  החינוך  במערכת  לתמוך  מתחייבת  רעננה  העיר  מועצת 

ים של שוויון, הומניזם, חינוך בנות להתנהל מתוך בחירה חופשית ועל פי הערכים המקובל 

בבתי הספר לקי  פעילות הסברה  ולהזדמנות שווה, החל מהגיל הרך,  זכויות  דלמנהיגות  ום 

אדם   וזכויות  לשוויון  חינוך  מתוך  והישראלית  היהודית  הזהות  פיתוח  הלהט"ב,  קהילת 
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 ובראי הערכים של העולם המערבי. 

רשות תכניות ברוח זו של חופש מחשבתי, שוויון בין  עיריית רעננה מתחייבת לממן מכספי ה . 2

בתחום הגאווה והסובלנות, זכויות קהילת  בני האדם, מודעות לצרכים מיוחדים, הסברה  

הלהט"ב, מנהיגות נשים, מפגשים עם תלמידים מהמגזר הערבי, מפגשים ודיאלוג   

הספ   בתי  להנהלות  לאפשר  כדי  זאת  ועוד.  שונות  אוכלוסיות  הבעם  את  חירה  ר 

של    המאגר  מתוך  תקצוב,  ולקבל  אלה  תכנים  לבחור  יוכלו  לא  בו  במצב  החופשית 

 משרד החינוך, שאנו חוששים כי יצבע בגוונים קיצוניים וחד צדדיים.   

עיריית רעננה מצהירה בזאת כי תגן על מערכת החינוך של העיר, מפני כל התערבות   . 3

נ   תכנים  בה  שיש  כזו  בפרט  צדדית,  חד  הזדמנות  פוליטית  נגד  הגאה,  הקהילה  גד 

שווה לבנות, נערות ונשים, נגד הרצון להציג לילדינו כלים להשתלב בעולם המודרני   

 ונגד ערכים אנושיים אוניברסאליים.   

שלא   . 4 מהרשויות  חלק  תהיה  רעננה  שהעיר  מיידי,  באופן  יודיע  רעננה  העיר  ראש 

שלה. ראש העיר יצהיר  ישתפו פעולה עם המערך החדש שיוקם במשרד ראש הממ 

של    ובערכים  בקהילות  פגיעה  אפליה,  שנאה,  בה  שיש  תכנית  לכל  תתנגד  שרעננה 

תמיכחופ   את  מבקשים  אנו  ושוויון.  להם  ש  שאכפת  המועצה  וחברי  חברות  תכם 

לעצור    מהחינוך ברעננה, מהחינוך במדינת ישראל, מדמותה של המדינה ומשאיפה 

רה הישראלית בעקבות ההחלטה להעניק את  את הרוחות הרעות המנשבות על החב 

הכוח והסמכות על חינוך ילדינו לידיהם של מי שמייצגים את ההתנגדות לכל ערכי   

 הטוב והקדמה.   

 

 הצעה לסדר של אילן כהן בנושא המשך המאבק בחדקונית הדקל.  ג. 

 

 קדימה אילן, תציע את ההצעה שלך לסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

   -ילת דברייבתח  מר אילן כהן:

 

 היא לא ענתה לי.   מר חיים גולדמן: 
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לברך  מר אילן כהן: רוצה  אני  דבריי  על    בתחילת  מחר,  השם  בעזרת  שתקום  ההמשלה  את 

 ידי בנימין נתניהו.  

 

 ברוך השם.   מר אלי אלוש:

 

   -ברור ונבחרנו ברוב  מר אילן כהן:

 

 שהחיינו וקיימנו והגענו לזמן הזה.   מר אלי אלוש:

 

 חיים אני רק רוצה להגיד לך תודה על חופש ההצבעה.  רונית ויינטראוב:  גב'

 

   -אוקיי, רונית לא הפרעתי לך. אני מברך את הממשלה שנבחרה ברוב ברור  מר אילן כהן:

 

 תודה גם למי...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ים לעשות גם רואים שהעניינים הפוליטיים הארציים יורדים למועצות, ומנס  מר אילן כהן:

כ והשר קיש  פה  לכם שתהיה ממשלה מצוינת,  אני מבטיח  תירגעו.  אז אל תפחדו,  דמגוגיות,  מיני  ל 

אחת   הייתה  שהייתה  הממשלה  לכם.  אומר  אני  שיירגע,  שבלחץ  מי  שלנו,  והשרים  מצוין,  יטפל 

  -הגרועות

 

 גם אתה מקורב לממשלה.   מר חגי בורשטיין: 

 

 .  טוב, טוב, די, די  גב' מיכל ברם:
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 תעמולת בחירות עכשיו.   מר חגי בורשטיין: 

 

 לא, לא להגזים.   גב' מיכל ברם:

 

 אני אומר את האמת.    מר אילן כהן:

 

 אנחנו במועצת עיר.    גב' מיכל ברם:

 

 אבל הם עושים הצעות של הממשלה.   מר אילן כהן:

 

 לא.   גב' מיכל ברם:

 

 לא, אתה לא יודע לקרוא.   מר חגי בורשטיין: 

 

 ... המקומית מתכתבת עם... בוא נדלג על הפוליטיקה הארצית.   ' מיכל ברם:גב

 

מיכל, ההצעה לסדר, אתם תדברו מעשים, אני עושה מעשים, לא בדיבורים.   מר אילן כהן:

 גם אם אני קורא פחות טוב ממך. אבל אני יודע לקרוא, 

 

 אתה בטוח שיודע לקרוא.   מר חגי בורשטיין: 

 

 הערה שנתת.  מה  מר אילן כהן:

 

 אני יודע שאתה יודע לקרוא.  מר חגי בורשטיין: 
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   -אני יודע לעבוד  מר אילן כהן:

 

 הבנת הנקרא.   מר חגי בורשטיין: 

 

העיר דצמבר    מר אילן כהן: ישיבת מועצת  טוב, הצעה לסדר  לעבוד בשטח.  יודע  .  2022אני 

ידוע הם מהעצים מהסוג הנ"ל, עצי דקל כ  800-נושא המשך המאבק בחדקונית הדקל. ברעננה יש כ

תוקפת החיפושית בשם חדקונית הדקל. עד כה העצים טופלו בהתאם להנחיות משרד החקלאות על 

עצים ביחד. לאחרונה הותקנו על   800-פעולות הדברה בכל עץ. זאת אומרת כל שנה ריססנו כ  4-5ידי  

ים בתוך העץ, ולקבוע את הדקלים ברחבי העיר חיישנים מיוחדים, שתפקידם לאתר תנועה של זחל

-800רמת הפגיעות בעץ, בהתאם להתראה שמתקבלת מתבצעת הדברה נקודתית בעץ. כלומר אם יש  

עצים חולים. שאנחנו מטפלים    5עצים, הסנסור הזה מגלה את העצים, נכון לרגע הזה יש לנו רק    900

ב ב  5-רק  ח900-ולא  כמו  בשורות  מספר  איתו  שהביא  חשוב  בפרויקט  מדובר  דיגיטלית,  .  דשנות 

הפחתה משמעותית בשימוש בחומרי הדברה וחיסכון בתקציב לאורך זמן. השמירה על עצי הדקל ועל  

שקרב   מה  לקרוס,  העלולים  העצים  מפני  הציבור  על  ההגנה  לצד  בעירנו  הירוק  הציבורי  המרחב 

ית גבוהה.  ערכים חשובים. ולשמר בכך את עצי הדקל בעיר שתרומתם הנופבטבריה אם אתם זוכרים, 

מתבקשת לקבל החלטה לפיה הוועדה   בהתאם לאמור מובאת הצעת החלטה כדלקמן: מועצת העיר

מובאת  בנוסף,  הנ"ל.  והמאמץ  המנע  פעולות  שימור  לטובת  שנתי  מעקב  תקיים  הסביבה  לאיכות 

באתר   הציבור  לעיון  וכן  חיישנים,  הותקנו  בהם  הדקל  עצי  רשימת  כי  החלטה  המועצה  לאישור 

 לשם מעקב וכחלק ממדיניות השקיפות העירונית.  העירוני,

 

 אפשר להתייחס?   מר ניר קריסטל: 

 

 בבקשה.   מר אילן כהן:
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זה החלק מהתפקיד השוטף של הנהלת העירייה, לא צריך שום אישור מועצה  מר ניר קריסטל: 

 בשביל להעלות את המידע הזה לאתר האינטרנט.  

 

  -אחרים... בדברים האלה ואנחנו מעלים אבל אולי צריך דברים מר חיים ברוידא: 

 

 זו הצעה מכובדת וראויה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, אני לא אומר שהיא לא ראויה.  מר ניר קריסטל: 

 

הדיון  מר אריאל הילדסהיימר: וחשוב,  חדשני  בפרויקט  מדובר  הרשמית.  התשובה  את  נענה  רק 

 רסם באתר העירוני.  התקיים בוועדה לאיכות סביבה והמידע המבוקש יפו 

 

 אז רגע ההצעה ירדה?    מר ארז ברט: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

של  מר חיים ברוידא:  עבודה  גם  זה  הרמזורים,  של  הנושא  לגבי  שאמרת  מה  גם  אגב  בעד?  מי 

 העירייה, והנה הצבענו בעדה. 

 

 לא, כי שם צריך להקדיש תב"ר.  מר ניר קריסטל: 

 

 פה.  גם מר חיים ברוידא: 
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 מוקדש גם פה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מוקדש גם פה.   מר אילן כהן:

 

 יש תב"ר.  מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי בעד ההצעה? הצעה חשובה מאוד.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא בטוח שהבנתי.    מר ארז ברט: 

 

 מי נגד?  דא: מר חיים ברוי

 

 מי נגד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה הצעות שבאות לחסום את האפשרות של האופוזיציה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אפשר להימנע? אפשר להימנע? לא הבנתי מה המספרים.  מר ניר קריסטל: 

 

 מי נמנע? מי נמנע?    מר ארז ברט: 
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 לא ניתנה לי האפשרות להצביע.  מר ניר קריסטל: 

 

 נמנעים קדימה.  3מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, יש יותר, פשוט לא משתתפים בהצבעה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רשמנו אותם כנמנעים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 -מהסיבה הפשוטה שזה הצעות לסדר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי שבוחר לא להשתתף, הוא לא נמנע.  מר ניר קריסטל: 

 

להגיש  ית ויינטראוב: גב' רונ האופוזיציה  של  היכולת  את  לחסום  שנועדו  מוזרות  לסדר  הצעות  זה 

 הצעות לסדר. 

 

 חלילה וחס.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה לא נהוג, זה הכול. אנחנו מכירים את זה, זכותך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 דיברתם. זה כבר שעה וחצי שהתחיל, עד עכשיו רק אתם  מר לורן משה עייאש: 

 

 מה זאת אומרת?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בינתיים שעה וחצי רק אתם דיברתם.   מר אילן כהן:
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 )מדברים יחד( 

 

 :הצבעה

  11 –בעד 

 1 -נגד 

  4 -נמנע 

 החלטה: 

לאשר   קולות  ברוב  החליטה  העיר  לטובת  מועצת  שנתי  מעקב  תקיים  הסביבה  לאיכות  הוועדה  כי 

 הנ"ל. שימור פעולות המנע והמאמץ 

)ויותקנו  חיישנים  הותקנו  בהם  הדקל  עצי  רשימת  כי  החלטה  המועצה  לאישור  מובאת  בנוסף, 

 בעתיד( תעלה לעיון הציבור באתר העירוני לשם מעקב וכחלק ממדיניות השקיפות העירונית. 

 

 הצעה לסדר של לורן עייאש בנושא העצמת השיח והדיאלוג בין קהילות בעיר.  ד. 

 

 לורן בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

השונות.   מר לורן משה עייאש:  הקהילות  שבין  הטובים  ביחסים  נעוץ  הרעננית  הקהילה  של  חוזקה 

והחוסר   הדיאלוג  עולם.  תפיסות  של  שונה  ביטוי  עימן  המביאות  קהילות  של  רחב  מגוון  יש  ברעננה 

ע לכל הזרמים הקהילתי של כולנו, טמון ביכולת לדבר האחד עם האחר ולקיים דיאלוג מעצים שמסיי

להכיר אחד את השני. שיח שכזה מאפשר לכולנו חיים בתוך קהילה מכילה וסובלנית יותר. החשיבות  

בפעולות מסוג זה הינה בעיקר כאשר הדבר מתבצע לא רק בקרב ציבור מבוגר, אלא גם בקרב הגיל  

ות ועשייה משתפת הצעיר ובקרב בני הנוער. אני מאמין שהזכות שלנו כנבחרי ציבור הינה לקדים פעול

בין קבוצות דתיות ושאינן דתיות, בין זרמים שונים ובין קהילות מארצות שונות. ככל שנדע להמשיך  

ולחזק פעילות שכזו, כגון פורומים משותפים, מעגלי שיח ופעילות בין תנועות הנוער ובתי הספר נזכה  

ה כדלקמן: מועצת העיר לחיות בקהילה סובלנית וטובה יותר. בהתאם לאמור מובאת הצעת החלט
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כאמור,   ומפגשים  דיאלוג  להעצמת  דרכים  ותבחן  תמשיך  העירייה  כי  החלטה  לקבל  מתבקשת 

,  2023ויתקיים דיון חשיבה בוועדת החינוך או לחילופין בוועדה לנוער וצעירים, ברבעון השני של שנת  

זה. בנוסף מתבקשת    תוך קבלת דיווח לוועדה על פעולות שנעשו במהלך השנה האחרונה בנושא חשוב

אגף  מנהל  תרבות,  אגף  מנהלת  בהובלת  וחשיבה  היגוי  צוות  הקמת  על  החלטה  לקבל  המועצה 

אני רוצה  אסטרטגיה ומנהלים נוספים. לקידום צעדים מעשיים שיסייעו בחיבור בין הקהילות בעיר.  

ל זה דבר תורה בנוסף להוסיף עוד איזה משהו שקשור לפרשת נוח, שכבר עברנו לפני כמה שבועות, אב

יודעים, השם רצה להציל את   לי להביא לכם אותו. כמו שאתם  שאני שמעתי, ושמאוד מאוד חשוב 

נוח, שהוא היה איש צדיק בדורו. ואז יש כל מיני פרשנים שאומרים, שאם הוא היה בדור אחר, הוא 

א שהציל  שאומרים  פרשנים  יש  ואז  צדיק.  מספיק  היה  לא  הוא  כי  אותו,  מציל  היה  בגלל  לא  ותו 

בנים שם חם    3הזכות של הילדים שלו. הוא לבד לא היה מספיק, והיה צריך את הילדים שלו. היו לו  

ויפת. שם אנחנו מבינים... אנחנו באים משם, אנחנו הצאצאים שלו ואנחנו מבינים שהוא היה בן אדם  

 צדיק. יפת היה בן אדם בינוני, אבל חם מכירים אותו כבן אדם רשע אפילו.  

 

 חם מזג.   : ב' דרורה כהןג

 

שנוח   מר לורן משה עייאש:  להגיד  יכולים  אנחנו  איך  בכלל  אותו,  קילל  שאפילו  אדם  בן  בכלל  אז 

ניצל בזכות חם. והפירוש שאני רוצה להביא לכם, זה פשוט אם אנחנו לוקחים את ראשי התיבות של 

  -שם חם ויפת, סליחה צדיק, רשע

 

 לו.   צדיק רשע וטוב מר חיים ברוידא: 

 

ובינוני. ואז   מר לורן משה עייאש:  דקה, דקה, צדיק רשע ובינוני, אנחנו מקבלים ציבור. צדיק רשע 

זה בסדר של   כדי לעשות ציבור, כדי לעשות קהילה אנחנו צריכים את שלושת הילדים האלה. בגלל 

אמת כל  פסח אם אין את הרשע, אם אין את הבן הרשע פשוט הסדר לא מקובל, לא כשר. חייבים שב
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אחד יישב ויש את המקום שלו. לצערי פה בארץ, ככה היינו גרים גם בחו"ל. אני זוכר בחו"ל כשהייתי 

מגיע לבית כנסת ברגל, הייתי הולך כמה קילומטרים ברגל. לידי היה יושב בן אדם שמגיע באותו בית 

את הטלפון שלו, כנסת עם האוטו, והיה אחד שלפני רגע לפני שהיה מגיע לבית הכנסת, היה מכבה  

שהוא היה מכבה אותו. אבל היינו חיים ככה, ואחד לא היה מפריע לשני, וככה היינו גרים כקהילות  

ו' -וכציבור. לצערי פה בארץ, וזה מה שאני רואה פה, צברים, צדיק בינוני ורשע. פשוט שכחתם את ה

ל שלנו  התפקיד  שזה  חושב  אני  מחו"ל,  שהגענו  אנחנו  וחבר'ה  החיבור.  החיבור  של  ו'  החיבור  היות 

ביניכם, שכולם ידברו אחד עם השני, ושנהיה ביחד ציבור. זה דבר מאוד מאוד חשוב, בגלל זה ההצעה 

 הזאת מאוד מאוד חשובה לי, תודה רבה לכם.  

 

 תודה לך. אנחנו נעבור להצבעה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר להתייחס במילה אחת?  מר ניר קריסטל: 

 

 כן בטח בהחלט.   מר חיים ברוידא: 

 

שם  מר ניר קריסטל:  מציע  שאתה  והפורום  מאחר  רק  אני  שאמרת.  מה  את  אהבתי  א'  לורן, 

 שיטפל בזה עליי לא מקובל, אז אני אמנע.  

 

וצוות ההיגוי  מר אריאל הילדסהיימר: בוועדת החינוך  יתקיים  והדיון  בנושא,  רואה חשיבות  העירייה 

 יגבש תכנית מתאימה.  

 

 מי בעד ההצעה?   : מר חיים ברוידא

 

 לורן, איך הדברים האלה מתיישבים עם ההצבעה שלך נגד בסעיף הקודם?   גב' רונית ויינטראוב: 
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   -איך ההצבעה מתיישבת עם ההצעה שלך נגד מר חיים ברוידא: 

 

 הוא נגד שוברים שתיקה.   מר חיים גולדמן: 

 

 מה זאת אומרת נגד?   מר לורן משה עייאש: 

 

 נגד שוברים שתיקה.   הוא מר חיים גולדמן: 

 

   -אני אגיד לך מר לורן משה עייאש: 

 

לי   גב' רונית ויינטראוב:  יש  לך,  אענה  אני  שקט  תעשה  אם  לך,  לענות  רוצה  אני  מה,  יודע  אתה 

תשובה. יש לי תשובה לגבי, אתה לא תוכל ויש לי את כל המוניטין לאורך כל שנותיי כנבחרת ציבור  

ים עירוניים בכל דבר. על מה שאתה מדבר, אנחנו הצבענו, ויש כאן  בדאגה לילדים, למבוגרים בשירות

 גם חברים שתומכים. ההצבעה היא נגד תקציב ונגד מיקום בית ספר, אותו בית ספר, באזור התעשייה 

  -טק. במקרה הזה הוא חרדי. ואני מזכירה לך-באזור ההיי

 

  -תכבדי את ההורים שבוחרים  : גב' דרורה כהן

 

   -סליחה, ביקשתי מראש העיר רשות דיבור נטראוב: גב' רונית ויי

 

 זה ההורים ביקשו אבל, למה את נגד ההורים?    : גב' דרורה כהן

 

כל  גב' רונית ויינטראוב:  קודם  רלוונטי,  לא  זה  חיים,  עוד  לך  להגיד  רוצה  שאני  מה  תפסיקי... 
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 אחד. מדובר בבית ספר שמופעל על ידי עמותה של הרב דנציגר מבני ברק, זה דבר 

 

 זה בית ספר מוכר שאינו רשמי, אני רק... אותך.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה זה רלוונטי?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה זה מה זה רלוונטי?   מר חיים ברוידא: 

 

 בית ספר מוכר על ידי משרד החינוך.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -ואתה לא אמור להפוך לעירוני. דבר שני ולכן הוא מקבל על פי חוק נהרי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 למה יתרים הפך לעירוני? תעני, תעני.  מר חיים גולדמן: 

 

 דבר שני, אני יכולה לסיים? דבר שני, זה לא רלוונטי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

עם מר חיים גולדמן:  מה  ידי...?  על  מופעל  הדמוקרטי  הספר  בית  עם  מה  הדמוקרטי?  עם    מה 

 המונטסורי הגנים?  

 

  -תן לי לסיים. זה לא רלוונטי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה עם המונטסורי אני רוצה לדעת?  מר חיים גולדמן: 
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חוזר   גב' רונית ויינטראוב:  אתה  הספר.  בבית  לומדים  שלו  הילדים  ההוא,  והסלב  ההוא  שהסלב 

 ונותן את הטיעון הזה, לא רלוונטי. 

 

 ונטי לחלוטין.  רלו מר חיים ברוידא: 

 

 זאת אומרת שהילדים שההורים שלהם לא סלב, זה לא רלוונטי?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

לא, רק נתתי לך דוגמאות נגד מי אתם יוצאים, זה כל הסיפור. מי בעד לקבל   מר חיים ברוידא: 

 את ההצעה של לורן? מי נגד? מי נמנע? את נגד?  

 

 נמנעת, היא נמנעת.    מר אילן כהן:

 

 כולם נמנעים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי. עבר לורן.   מר חיים ברוידא: 

 

  -ההתייחסות להצעה שהייתה קודם גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל ההצעה הקודמת הייתה לא לעניין.   מר לורן משה עייאש: 

 

 :הצבעה

  10 –בעד 

 0 -נגד 

 7 –נמנע 
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 .ארז ברט לא נכח בהצבעה 

 החלטה: 

הח העיר  לאשר  מועצת  קולות  ברוב  דיאלוג ליטה  להעצמת  דרכים  ותבחן  תמשיך  העירייה  כי 

ומפגשים כאמור, ויתקיים דיון חשיבה בוועדת החינוך או לחילופין בוועדה לנוער וצעירים, ברבעון 

שנת   של  בנושא  2023השני  האחרונה  השנה  במהלך  שנעשו  פעולות  על  לוועדה  דיווח  קבלת  תוך   ,

בנוסף מתבקשת   זה.  מנהלת  חשוב  בהובלת  וחשיבה  היגוי  צוות  הקמת  על  לקבל החלטה  המועצה 

אגף תרבות, מנהל אגף אסטרטגיה ומנהלים נוספים. לקידום צעדים מעשיים שיסייעו בחיבור בין  

 הקהילות בעיר.

 

 על שולחן המועצה.   06/11/2022הנחת החלטות ועדת הנחות בארנונה מיום  .5

 

בסע מר חיים ברוידא:  אנחנו  מיום 5יף  אוקיי  בארנונה  הנחות  ועדת  החלטות  את  הנחנו   .

 ואני מבקש מיוסי הגזבר להסביר. על שולחן המועצה.  6/11/2022

 

, יו"ר הייתה 2022טוב, אנחנו מגישים את הוועדה האחרונה שהתכנסה לשנת   מר יוסי מזרחי: 

 . ₪ 24,000בקשות בלבד. אנחנו מבקשים לאשר את ההנחות בסך של  3מירב. העברנו 

 

 אין הצבעה, כי מדובר בהנחה בלבד.  מר חיים ברוידא: 

 

 , על רקע קושי בגיוס כח אדם 70אישור לקליטת והארכת שירות לתומכי הוראה מעל גיל  .6

 . 4/2014כמפורט בחומר המצ"ב ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים    

 

גיל  אישור לקליטת והארכת שירותי לתו  6אוקיי, סעיף   מר חיים ברוידא:  ,  70מכי הוראה מעל 

 על רקע קושי בגיוס כוח אדם כמפורט בחומר המצורף אליכם. אני אבקש מהמנכ"ל להסביר.  
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שירות  מר אריאל הילדסהיימר: ועדת  המלצות  כולל  החומר,  אליכם  נשלח  מנכ"ל  לחוזר  בהתאם 

 והאישורים הנדרשים. אפשר לגשת לצבעה. מי בעד?  

 

בע מר חיים ברוידא:  מי  גיל  אוקיי,  מעל  הוראה  לתומכי  שירות  והארכת  קליטה  רקע    70ד  על 

 קושי בגיוס כוח אדם כמפורט בחומר המצורף? פה אחד. 

 

, על רקע  70והארכת שירות לתומכי הוראה מעל גיל    ה קליטהחליטה פה אחד לאשר  מועצת העיר  

 .4/2014קושי בגיוס כח אדם כמפורט בחומר המצ"ב ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים 

 

 אישור מועצת העיר להארכת תוקף חוק עזר לרעננה )שמירה, אבטחה וסדר ציבורי(,  .7

 . 2017 –התשע"ז  

 

חוק עזר לרעננה    , אישור מועצת העיר להארכת תוקף7אנחנו עוברים לסעיף   מר חיים ברוידא: 

בפו אנחנו  הפנים,  משרד  החלטת  שלפי  להדגיש  רוצה  רק  אני  ציבורי.  וסדר  אבטחה  על שמירה, 

נדרשים לאשר את חוק העזר לשמירה. מדובר בחוק עזר חשוב שהיא ליבת מעטפת הביטחון האישי 

בעיר, שמאפשרת לנו להפעיל ולטפל באלפי פניות בשנה בתחום הביטחון. סיוע במצוקות, שירותים 

  חיוניים, טיפול במקרים מורכבים שנוגעים לבטיחות, אבטחה, הצלה ואירועים מיוחדים. אני מזכיר

לכם שהסיירת כבר נפגעה בפעילותה לאור הקיצוץ שנעשה על ידי חברי המועצה, וגם שיתעשתו כמה  

העירייה   מגזבר  ואני אבקש  האלו.  לתפקידים  אדם  כוח  כיום  לגייס  וקשה  מאוחר  היה  כבר  חברים 

 יוסי לפרט את התחשיב.  

 

מאי, כשאישרנו טוב, התחשיב למעשה דומה לתחשיב שאישרנו אותו בחודש   מר יוסי מזרחי: 

על    2022את התקציב לשנת   הוא מדבר  העזר.  חוק  דבר שיביא סדר    0.63ואת  למ"ר לשנה.  אגורות 

כ של  הסיירת,   3-גודל  במימון  לסייע  נועדה  הזאתי  האגרה  השמירה.  מאגרת  הכנסות   ₪ מיליון 
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בכ ע  6-שעלותה מסתכמת  זה במאי, התוקף של האישור היה  כפי שאתם אישרתם את  ד  מיליון ₪. 

 . 2023, ואנחנו מבקשים לבוא ולהאריך את החוק בשנה אחת נוספת עד תום 31/12/2022

 

בני   מר חיים ברוידא:  לוונדליזם של  עוד דבר חשוב, אנחנו רואים פה עלייה דרמטית  אני אגיד 

נוער. יש סרטון שקיבלתי, אני מקבל כל בוקר את המידע, ואנחנו רואים פה תופעות, לי כואב כראש  

רעננה  העיר   בפארק  לשירותים  שנכנסו  ילדים  אותם  של  בראשם  עלה  מה  להבין  מנסה  אני  רעננה. 

וניפצו ככול העולה על רוחם או על רוח השטות שאחזה בהם. עשו שמה נזק של עשרות אלפי שקלים.  

אני מנסה להבין מה עלה בראשו של אותו נער שביום שישי לפנות בוקר ריסס את כל הגינה החדשה,  

בנווה זמר באבקה של מטף. אני מנסה להבין מה עלה  לא הגינ גן המשחקים החדש שעשינו  ה אלא 

וניפצו  גנים,  לקריית  בכניסה  ירושלים  הרחובות  בצומת  הרמזור  על  שטיפסו  הילדים  של  בראשם 

 שמה, הורידו את המצלמה וניפצו שמה את הזגוגית של הרמזור. ואין ספור של דוגמאות. 

 

 אותם?  תפסו  : גב' דרורה כהן

 

עם  מר חיים ברוידא:  ישבתי  כיעד.  לנו  הגדרנו  אנחנו  לומר,  יכול  אני  כיעד,  לנו  הגדרנו  אנחנו 

, כי  מפקדי תחנת משטרת כפר סבא וגם עם לין מפקדת התחנה. הגדרנו לנו כיעד לטפל בנושא הזה

, אנחנו היום הוא בלתי נתפס. אנחנו נגיע גם לילדים, אבל נגיע גם להורים. ההורים ישלמו על הנזק

לנו   יש  בעיר,  פה  כ  51מרושתים  לנו  יש  אופטיים,  סיבים  של  את    500-ק"מ  רואים  אנחנו  מצלמות. 

 20הכול, ואולי זו הזדמנות להגיד לכל האנשים שיידעו שאנחנו רואים את הכול. יש לנו לדעתי מעל  

לדעתי במספר הכי קטן  תפיסות, וחלקם על חם, של גנבי רכב שנכנסו לעיר שלנו. אנחנו נמצאים היום  

שהיה אי פעם בחודש האחרון. מדובר על כלי רכב בלבד שנגנבו. המצלמות עובדות בצורה מצוינת. רק  

ונכנס לרעננה, המצלמות   100-, במסגרת המערכת הזאת כל רכב גנוב או שמסומן בםלסבר את אוזניכ

שיכול גולי  יניב  את  פה  יש  הנה  מקום.  לכל  אחריו  ורצות  אותו  האלה,    קולטות  הדברים  את  לספר 

שלשום  מוגנת.  עיר  היא  שרעננה  יבינו  שאנשים  לכך  שיגרמו  מקווה  ואני  מדהימות,  הם  ההצלחות 
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ב שבת,  יום  של  בוקר  לפנות  היה  שזה  או  בערב,  ראשון  ביום  סליחה  או  בוקר    2:30-בערב  לפנות 

 קיבלתי הודעה על ירי לכיוון חנות צ'אנג' ברעננה.  

 

 ת של מה? חנו  : גב' דרורה כהן

 

 צ'אנג'.  מר ניר קריסטל: 

 

שלנו  מר חיים ברוידא:  המערכות  שעה  שתוך  לכם  להגיד  יכול  אני  אבל  אזהרה,  הייתה  אולי 

לנו היום עבודה מצוינת  יש  לנתונים. אבל  נכנס  ידענו את הזה. אני לא  ותוך שעה אנחנו כבר  עבדו, 

נחנו משתמשים בה לכל מיני דברים  שהמערכת הזאת עושה. היא לדעתי המערכת הכי טובה בארץ. א

אחרים, כולל הצבנו עכשיו חיישן שנמצא עכשיו בשכונת לב הפארק, שיעשה מיפוי של כל המטוסים  

של מטוסים שאין להם אגזוז, והחיישן הזה יצבע אותם   50%שנכנסים לתחום רעננה, יש פה כמעט  

לג גם  לרבות  הזמן.  את  וגם  אגב  השעות  את  גם  מטוסים,  אותם  האמפיאת  יפעיל  -בי  שמי  תאטרון 

ויעשה דציבלים מעל ההנחיה שלנו, גם הוא ייתפס. לכן אני אומר יש לזה משמעות מאוד מאוד חזקה  

 לחבר'ה האלה שנמצאים כאן, ואני מקווה שתקבלו את הדברים האלה.  

 

   -חיים אמרתם שמטפלים בהם. יש גם דרך חינוכית? הבנתי... בעבר  : גב' דרורה כהן

 

  -. אנחנו מדברים על ילדים14-ו 13אנחנו מדברים על ילדים בני  ם ברוידא: מר חיי

 

 אנחנו לא רוצים לקלקל להם את החיים.    : גב' דרורה כהן

 

אנחנו לא מתכוונים לקלקל להם את החיים, אנחנו מקווים להביא שההורים   מר חיים ברוידא: 

כת שמתריעה היום גם על שריפות במבני  שלהם ישלמו. לפני בערך חודש וחצי גם תפסנו, יש לנו מער
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הסתבר,   לשם,  הגיעו  עשן.  על  התראה  הייתה  דלקה,  שם  שהייתה  אחרי  לבנים  ביד  שלנו.  הציבור 

ילדים שמחדירים דרך האשנב, שמחזירים ספרים ביד לבנים, מחדירים   3-וראינו אותם במצלמות ש

נורא. אבל ברגע שיש לנו כוח לעסוק  שם סיגריות וקרטונים דולקים, כדי לנסות להדליק. זה איום ו

  -בזה, אז אנחנו גם מגיעים למקומות האלה. אז אני שואל מי בעד הארכת תוקף חוק עזר

 

 לא, אני מבקש להתייחס.   מר ניר קריסטל: 

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

הייתי   מר ניר קריסטל:  אני  זוכר,  שלא  למי  לחברים  להזכיר  רוצה  אני  להתייחס.  מבקש  אני 

מהתקציב   השמירה  לאגרת  הבקשה  את  לנתק  אפשר  אי  תראו,  הזאת.  בעיר  הביטחון  על  ממונה 

. 2023, כי אנחנו מדברים על אישור בעצם לטובת  2023-שיהיה בדיון עוד מעט. בתקציב שמביאים ל

מיליון ₪. רק בשביל    17-יש גידול בארנונה ב  2023-בתקציב שאנחנו מביאים, שאתם מביאים כאן ל

  -שנבין

 

 איפה?   מר אילן כהן:

 

 בסעיף ההכנסות.    מר ארז ברט: 

 

 סעיף הכנסות מארנונה. יוסי אתה מאשר אותי?   מר ניר קריסטל: 

 

 כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אבל אין העלאה בארנונה.    מר אילן כהן:
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 יהיה, יהיה, אל תדאג.   מר חגי בורשטיין: 

 

 יש גידול בשטחים.   מר ניר קריסטל: 

 

 יש גם גידול בשירותים שאנחנו נותנים כתוצאה מזה.  רחי: מר יוסי מז

 

 כן, ויש גידול בהכנסות.    מר ארז ברט: 

 

 לא המחיר לכמות תושב.    מר אילן כהן:

 

 לא, בסך הכל ההכנסות.    מר ארז ברט: 

 

-מיליון ₪ ל  355-מיליון ₪, מ  17-סך הכל ההכנסות של עיריית רעננה גדלות ב מר ניר קריסטל: 

  -יון ₪. אתם מוזמניםמיל 372

 

 אנחנו נצטרך לספק את השירותים לתושבים.    : גב' דרורה כהן

 

לפתוח את הספרים שכולנו קיבלנו, זה כתוב שם. רק בשביל לסבר את האוזן  מר ניר קריסטל: 

מיליון ₪   8.5זה פעמיים בדיוק סיירת הביטחון במלואה כמו שהייתה בימים שלה, כשהייתה מלאה.  

הסיירת מוזמנים   11,  עלתה  אתם  בהיקף.  שירותים  לעוד  הלך  זה  שמירה,  אגרת  גבינו   ₪ מיליון 

   -להיכנס לספרים הקודמים ולבדוק אותי

 

  -ניר זו דמגוגיה לשמה מה שאתה מר חיים ברוידא: 
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 למה זאת דמגוגיה?   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 אם תיתנו לי לסיים את דבריי אני אסיים.   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל הוא עוד לא סיים את הטיעון שלו.  מר חגי בורשטיין: 

 

   -דמגוגיה לשמה. אם אתה מר חיים ברוידא: 

 

 אם תיתנו לי לסיים את דבריי, אני אסיים.   מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר, אבל אני רוצה לפני כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל למה אתה מפריע לי?   מר ניר קריסטל: 

 

 ילדים, אתה קונה יותר, מה לא מובן?   4ילדים ונוספו  2יש לך בבית אם  מר חיים ברוידא: 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

את   מר חיים ברוידא:  להם  העלינו  שאנחנו  יחשבו  העיר  תושבי  עכשיו,  מספר  אתה  מה  אז 

 הארנונה. 

 

 גם ההוצאות עלו בהתאם.    : גב' דרורה כהן
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 שאתה ממשיך, הסיירת נפגעה אנושות. אני רק מציע ניר לפני  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הסיירת נפגעה כי עשיתם פעולה שלא הייתה צריכה להיות.  מר ניר קריסטל: 

 

 מאבטחים.   13-מאבטחים ירדנו ל 29הסיירת נפגעה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני יודע, אני יודע בדיוק מה עשיתם.  מר ניר קריסטל: 

 

 יות לא יכולנו... חצי מכמות הפנ מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ואתם אחראיים על זה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -לפני... בדמגוגיה, יש לזה משמעות ביטחונית מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -חבר'ה אני לא נכנס מר ניר קריסטל: 

 

   -אבטחתית, ציבורית מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה נכנס לדמגוגיה.   מר ניר קריסטל: 

 

  -שה. נמצאים פה הסייריםק מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תיתן לי לדבר, נכנסת לדבריי. אבל נכנסתם לדבריי.   מר ניר קריסטל: 
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 תזהרו מהמשמעויות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל נכנסת לדבריי.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד( 

 

בצד הטכני, אריאל יש לי בקשה, זה דיון של נבחרי ציבור. אתה כמנכ"ל אתה   גב' רונית ויינטראוב: 

 זה דיון של נבחרי ציבור.  

 

 -הוא כמנכ"ל ימשיך להגיד כמו שהגיבה פה מנכ"לית העירייה כשאני הייתי מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא אמור להגיב אריאל, תן לו לסיים.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אבל תן לו לסיים.   מר חגי בורשטיין: 

 

 אנחנו מתדיינים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -לא, אתה ב' איילת  ארז סגן: ג

 

 אבל הוא עוד לא סיים.   מר חגי בורשטיין: 

 

 מה זה תתדיין איתו?    גב' איילת  ארז סגן: 

 

חבר'ה פה יושב מנכ"ל העירייה הכי טוב בארץ, זו זכותו להגיד את מה שהוא  מר חיים ברוידא: 
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 רוצה להגיד.  

 

 אנחנו שמחים על זה.   מר חגי בורשטיין: 

 

 איך מודדים?   ת ויינטראוב: גב' רוני

 

   -אתה יו"ר הישיבה נכון? ... להתפרץ לי לדברים מר ניר קריסטל: 

 

   -יו"ר הישיבה מר חיים ברוידא: 

 

 אבל נתת לי את זכות הדיבור.  מר ניר קריסטל: 

 

אבל אני חייב להפסיק כשאתה אומר לצלמות דברים, שתושבי העיר יחשבו  מר חיים ברוידא: 

 הארנונה.  שהעלינו להם את

 

   -אבל זכותו להגיד גב' רונית ויינטראוב: 

 

לא אמרתי שהעלינו את הארנונה, אמרתי שההכנסות של עיריית, יוסי אמרתי   מר ניר קריסטל: 

 משהו לא נכון מספרית.  

 

 אבל לא אמרת שהכנסות זה אומר שגם ההוצאות עלו.   : גב' דרורה כהן

 

 הכנסות עולות?   מר ניר קריסטל: 
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   -צדקת, ההכנסות עולות י מזרחי: מר יוס

 

  -בשנה הבאה התקציב יגדל  מר ניר קריסטל: 

 

 ... להוצאות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אבל גם במקביל מר יוסי מזרחי: 

 

שהם  מר ניר קריסטל:  דברים  אומר  אני  להגיד,  לי  שיש  מה  את  להגיד  לי  תנו  אבל  סליחה, 

 עובדתיים ונכונים.  

 

   -פרים שאתה מצייןהמס מר יוסי מזרחי: 

 

  -סליחה מר ניר קריסטל: 

 

 זה אמת אבל לא כל האמת.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 המספר שאתה מציין הוא נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

 זו האמת אבל לא כל האמת.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -סליחה מר ניר קריסטל: 

 

 אבל תן לו לסיים את האמת.  מר חגי בורשטיין: 
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 תן לי להגיד מה שיש לי להגיד.  ריסטל: מר ניר ק

 

 בסדר. גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא מבין את הנקודה הזאתי באמת. תנו לבן אדם להגיד את מה שיש לו.   מר ניר קריסטל: 

 

 ₪ תוספת? על מה אתם זה?   ₪7 תוספות?  10-במי אתם מנסים לפגוע ב מר חיים ברוידא: 

 

 יכול לדבר, תודיע לי.  כשתחליט שאני מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אני רק מנסה להבין שהציבור ידע.   מר חיים ברוידא: 

 

 כשתחליט שאתה נותן לי לדבר תגיד.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אתה מנסה לקצץ מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא מנסה לקצץ דבר.   מר ניר קריסטל: 

 

  -אתה מנסה לקצץ בסיירת מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא מקצץ בסיירת.  לא  מר ניר קריסטל: 

 

₪, ועל זה אתם עושים את כל    ₪7 בממוצע לחודש למשפחה.    7שלתושב שזה   מר חיים ברוידא: 
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 ₪.   ₪7 אתם מוכנים להנחית פה מכת מוות על העיר, על  7הדיון, על 

 

 תגיד לי כשתחליט שאני יכול להמשיך לדבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה יכול להמשיך.  מר חיים ברוידא: 

 

הארנונה  ר ניר קריסטל: מ מתכוון.  לא  אני  כי  לדבריי,  נכנסים  לא  אתם  אם  רק  רבה.  תודה 

  -השנה, ההכנסות מארנונה אני חוזר

 

₪ לחודש. על זה אתה מוכן לעבור ולהוריד את    6.2סליחה אני מפסיק אותך,   מר חיים ברוידא: 

 ₪.   6.2הסיירת ולעשות 

 

 סי לגודל דירה. זה לא נכון, זה יח גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -מ"ר 100 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בואו נעבור להצבעה, אני אגיד את מה שיש לי להגיד בפורום אחר.   מר ניר קריסטל: 

 

 רגע יש לי שאלה.    מר ארז ברט: 

 

   -אני אגיד את מה שיש לי להגיד בפורום אחר מר ניר קריסטל: 

 

 יש לי שאלה.   מר ארז ברט: 
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 א, לא נותנים לדבר, אז זה בסדר, מותר.  ל מר ניר קריסטל: 

 

 יש לי שאלה.   מר ארז ברט: 

 

 אתה יו"ר הישיבה אני מכבד. אני אגיד את מה שיש לי להגיד בפורום אחר.   מר ניר קריסטל: 

 

   -מי בעד חיים מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -רגע, רגע, יש לי גם  מר ארז ברט: 

 

 הצבעה.  מר ניר קריסטל: 

 

 רגע, יש לי גם שאלה.    מר ארז ברט: 

 

 הצבעה.  מר ניר קריסטל: 

 

בסופו    מר ארז ברט:  הקודמת  בשנת התקציב  זיכרוני  למיטב  רגע.  להתייחס  רוצה  אני  לא, 

דבר  של  כשבסופו  אותי  שהפתיע  מה  השמירה.  אגרת  את  אישרנו  בהצעה,  שהקראתם  כמו  דבר  של 

יטחון. עכשיו אני לא מצליח להבין באנו לשבת על תקציב, בהצעה שהגשתם היה קיצוץ בתקציב הב

איך יכול להיות בשנה שעבר שאישרנו בסופו של דבר את אגרת השמירה, אומנם רק לשנה. ונתנו את 

 הפתרון ההכנסתי, לא לפגוע בסיירת. בסופו של דבר היה קיצוץ. 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 
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 הלך למקום אחר.   מר חגי בורשטיין: 

 

 ₪ למ"ר.  0.73ישרת אותה על א מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל לא היה צריך לקצץ.    מר ארז ברט: 

 

 אבל סיכמנו שלא מקצצים.  מר ניר קריסטל: 

 

   -מה זה סיכמנו, אי אפשר להצביע נגד האגרה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל אישרנו אגרה חלקית, ואתם קיצצתם.  מר ניר קריסטל: 

 

 .  זה לא עובד ביחד מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אישרנו אגרה חלקית, זה היה הסיכום.   מר ניר קריסטל: 

 

  -אז בואו מר יוסי מזרחי: 

 

 אני יכול לסיים רגע.    מר ארז ברט: 

 

 אישרנו אגרה חלקית, ואתם קיצצתם.  מר ניר קריסטל: 

 

של מי שהציג    תנו לי רגע לסיים, אם אני יכול לסיים. בהתחלה הרי היה רצון  מר ארז ברט: 

, לסבסד את כל החלק הזה מהאגרה החיצונית. והיה פה דיון ארוך, שביניהם גם ערכי או את התקציב
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עקרוני, עזוב ערכי, מילה גבוהה מידי. דיון עקרוני האם גובים תשלומים נוספים מחוץ לארנונה. היו 

ל  פה חילוקי דעות לגיטימיים, חלק אמרו שלא נכון לגבות תשלום חיצוני, חלק אמרו שנכון. בסופו ש

דבר היה פה סוג של פשרה והחלטנו ביחד למשך שנה את האגרה לגבות חצי ממנה. ועדיין התקציב 

זה  על  וגם דיברתי  קוצץ, תקציב הביטחון. אני לא מצליח להבין למה אם בסופו של דבר התקציב, 

כ אישרנו,  כן  אושר.  התקציב  דבר  של  שבסופו  האחרונה  התקציב  בישיבת  המועצהאפעם  ביחד    ן 

באופן חד פעמי ולשנה שימוש במקור חיצוני, ואמרנו בשנה הבאה, אנחנו אמרנו את עמדתנו.   אישרה

כל אחד יכול לשנות את דעתו גם. אמרנו אנחנו לא נאשר עוד פעם שימוש חיצוני, קחו את הכסף שיש 

 ותבנו איתו תקציב. עכשיו עוד פעם קורה את אותו דבר בדיוק, בונים תקציב על סמך כסף שיודעים

  -שלא יגיע? אמרנו שלא. למה בונים תקציב, רגע אני מבין

 

 זה היה הסיכום.   מר ניר קריסטל: 

 

מבין   מר ארז ברט:  אני  צפויות ממשרד החינוך.  אני מבין שבונים תקציב על סמך הכנסות 

שבונים תקציב על סמך הכנסות צפויות ממשרד הרווחה. אבל אני לא מבין איך בונים תקציב על סמך  

  -ת שמירה, שאמרנו שלא נתמוך בה. אז איך, כי הרי מה יצאאגר

 

 ארז אפשר? רגע אפשר?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -הרי אם לא נאשר  מר ארז ברט: 

 

 ידעתם את זה מראש.   מר ניר קריסטל: 

 

 תבואו ותגידו התקציב לא מאושר.   מר ארז ברט: 
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 כי אז אמרנו בשנה שעברה.  מר ניר קריסטל: 

 

 ארז, אנחנו יכולים לעשות ספינים עד מחר.   אל הילדסהיימר:מר ארי 

 

 למה ספינים?  מר ארז ברט: 

 

 למה ספינים? למה כל מילה שאנחנו אומרים היא ספין?  מר ניר קריסטל: 

 

 לא הפרעתי לך.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני לא אמרתי ספינים.    מר ארז ברט: 

 

 וא לא סיים. אתה מפריע לך, כי ה : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לא הפרעתי לך.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל לא אמרתי ספינים.    מר ארז ברט: 

 

  -רגע, תן לי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הוא לא סיים, תן לו לסיים.  מר חיים גולדמן: 

 

 תן לו לסיים, אתה מפריע.   : אנה פוזמנטירגב' 
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 .  ובלבד שלא תשתמש במילים כמו ספינים  מר ארז ברט: 

 

 סיימת?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אל תגיד ספינים.    מר ארז ברט: 

 

כמעט   מר אריאל הילדסהיימר: בה  היו  ביטחון,  סיירת  פה  יש  בסוף  פה   30ארז  נמצאת  מאבטחים, 

   -מירב, נמצא פה אסף

 

 אבל אנחנו רוצים שהיא תהיה.   מר ארז ברט: 

 

 הרסתם אותה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -. אין עיר משמעותית רצינית בארץ14שנייה, שנייה, היום יש שמה  ימר:מר אריאל הילדסהי 

 

 מה הוא בובה פה?   מר רחמים שלום: 

 

 , שלא מחזיקה אגרה חיצונית. 8ומעלה, אנחנו  6סוציו אקונומי  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בסדר אז מה?    מר ארז ברט: 

 

  -רגע מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ון. זה לא נכ  מר ארז ברט: 
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 זה לא נכון, אבל למה אתה אומר דברים לא נכונים.  מר חגי בורשטיין: 

 

  -תן לי לסיים, תן לי לסיים, תתקן אותי. אני אומר לך  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה לא נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני אומר לך את העובדות כמו שאני מכיר אותן.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כמוך. זה בסדר.  1גם אין אף עיר עם מנכ"ל מספר אבל   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 אין חודש שלא באה רשות אמיתית למשה פישמן ללמוד על הסיירת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני מסכים.   מר ארז ברט: 

 

 שנייה, שנייה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל אני מסכים.    מר ארז ברט: 

 

   -וא בוכה בדמעות ואומר, באים ללמוד כולם כדיה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני מסכים.   מר ארז ברט: 
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 שנייה, תן לי לסיים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל אני מסכים.    מר ארז ברט: 

 

 באמצעות אגרה חיצונית.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 למה אגרה חיצונית זה הכול?   מר ארז ברט: 

 

   -ראש העיר החליט מר אריאל הילדסהיימר:

 

 למה? למה? למה? גב' דבי סלוצקי: 

 

 ₪ לחודש.   6.2על  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לך זה לא מפריע, לאנשים אחרים זה כן מפריע.   מר חגי בורשטיין: 

 

 מיליון ₪, זה הכרחי,  3.2... זה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה לא הכרחי.    מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

יאל אני מסכים איתך עם כל מילה. ההוצאה הזאתי הכרחית, צריך שיצא  אר  מר ארז ברט: 

  -כסף של העירייה לטובת השירות הזה
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 ... פעם שלא אפשרי...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 -ואני מוחה על כך שפעם קודמת  מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 בסדר, אז אני לא מסכים.    מר ארז ברט: 

 

 צריך להתנהל, התפקיד שלו זה להתנהל במסגרת תקציב קיימת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מסכים איתך עם הכול, חוץ מזה.   מר ארז ברט: 

 

פחות   גב' רונית ויינטראוב:  לדברים  דברים  לפנות  יכול  לא  אולי  אתה  לך,  להגיד  צריך  הוא 

 הכרחיים. 

 

נבחרתי לראשות העיר ולא   אני  2018-חבר'ה אני רוצה להזכיר לך עוד פעם. ב מר חיים ברוידא: 

 גזבר עיריית רעננה מנהל את העיר, אלא אני מנהל את העיר. בואו נתחיל בעניין הזה. 

 

   -הגזבר אמור לסדר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אז בחרת סדרי עדיפויות שלך.  מר ניר קריסטל: 

 

 ... כמו שהיה במקרים אחרים,  מר חיים ברוידא: 

 

 עץ המקצועי שלך.  הוא היו מר חגי בורשטיין: 
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חודשים אם הציבור   10בשנים הבאות יש פה אג'נדה שאני מוביל אותה, בעוד   מר חיים ברוידא: 

את   להביא  לי  מותר  העיר,  ראש  ואני  פה  יושב  שאני  זמן  כל  אבל  יצביע.  הוא  טוב,  לא  שאני  יחליט 

כם חבר'ה, אני רוצה האג'נדה שלי. ואתם הניסיון שלכם כל הזמן לנסות לכופף, אני רוצה להסביר ל

  -להסביר לכם, אל תפריע לי עכשיו

 

 אתה תהיה עסוק בדברים אחרים.  מר רחמים שלום: 

 

 חאלס, חאלס באמת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 למה חאלס? למה?   מר רחמים שלום: 

 

 מספיק, נו מספיק גנבת את העירייה, אתה גם מנסה עכשיו לגנוב...   מר חיים ברוידא: 

 

 מי שגונב זה אתה גונב.   שלום: מר רחמים 

 

 יאללה מספיק, די.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה גונב, אתה מכסה על העובדים.  מר רחמים שלום: 

 

 מספיק, מספיק, אתה גם מצולם, אתה גם מצולם.   מר חיים ברוידא: 

 

 על העובדים אתה מכסה.   מר רחמים שלום: 
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 יאללה בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה והרל"שית שלך.   לום: מר רחמים ש

 

 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

 הכול מוקלט, הכול ידוע.   מר רחמים שלום: 

 

בעניין שלו, תשאלי את הגברת   מר חיים ברוידא:  דברים  עוד  אגב  אני כתבתי  ויינטראוב  רונית 

   -זהבה, לא משנה. מה שאני רוצה להגיד עוד דבר

 

 שלח לביבי, לביבי.  מר רחמים שלום: 

 

 עוד דבר, עוד דבר, לא, תשאלי אותה.  מר חיים ברוידא: 

 

 תזמין אותה לישיבה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

חודשים אם אתם רוצים תשנו את   10עוד דבר שאני רוצה להגיד לכם, בעוד   מר חיים ברוידא: 

,  האג'נדה. אבל כל זמן שאני יושב פה, כמו שעשה קודמי בתפקיד וקודמי בתפקיד, האג'נדה היא שלי

 ואני כתבתי אותה במצע שלי, ואני רוצה...  

 

 אנחנו... על האג'נדה.   מר חגי בורשטיין: 

 

 מיליון ₪.  17-רק הערה ניר, אתה ציינת שהארנונה עלתה ב מר יוסי מזרחי: 
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 ציינת שההכנסות מארנונה עלו.  מר ניר קריסטל: 

 

ה מר יוסי מזרחי:  גביית הארנונה. אז מתוך  כן,  הגיעו ממשרד    5,  מיליון ₪  17-כן,  מיליון ₪ 

   -הפנים, פשוט לא רואים את זה בגביית הארנונה

 

 זה בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

ב מר יוסי מזרחי:  גדלה  היא  נטו  את   12-ולכן  לראות  צריך  לזכור,  צריך  בנוסף   .₪ מיליון 

 העלייה בהוצאות. לדוגמא העלייה בחינוך.  

 

 זה בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪ עלייה.    30-העלייה בחינוך קרוב ל מר יוסי מזרחי: 

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

יום   7רווחה   מר יוסי מזרחי:  של  בסופו  כלומר  בהוצאות.  עלייה  לנו  יש  כלומר   .₪ מיליון 

 העלייה בגביית הארנונה לא כיסתה אפילו את העלייה בהוצאות. 

 

 אני לא רוצה להקדים את המאוחר.  מר ניר קריסטל: 

 

מגביית  מר יוסי מזרחי:  ההכנסות  שכל  במאי,  הייתה  ההחלטה  גם  האגרה  יום  של  בסופו 

 האגרה ילכו לטובת האבטחה, ואכן כנגד השמירה, כנגד האגרה העלינו גם את ההוצאה. 
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 סך הכל הוצאה קיצצתם.  קיצצתם במקום אחר.   מר ארז ברט: 

 

 לא, לא.  מר יוסי מזרחי: 

 

 והעברתם את זה... או משהו.  לקחתם את זה   מר ארז ברט: 

 

   -בסוף ההסכמות מר יוסי מזרחי: 

 

   -מה שנכנס לביטחון  מר ארז ברט: 

 

 בסוף ההסכמות היו כאלה.  מר יוסי מזרחי: 

 

אבל מה שנכנס לביטחון הוצאתם את זה למקום אחר. ככה שבסוף הביטחון    מר ארז ברט: 

 נפגע. 

 

לך. מר יוסי מזרחי:  אזכיר  אני  לא,  לא,  להיות    לא,  אמורה  הייתה  הסיירת  שהיה  מה 

מצומצמת בצורה הרבה יותר ניכרת ממה שהיה בפועל. בסוף בזכות אגרת השמירה שהחלטנו לגבות,  

  -לא ביצענו את מלוא הצמצום, והגענו לפשרה איפה שהוא באמצע

 

 לא הייתם צריכים לקצץ פעילות אחת.  מר ניר קריסטל: 

 

  -פעולות כאשר חלק קוצץ מ מר יוסי מזרחי: 
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 אסור היה לכם לקצץ.   מר ניר קריסטל: 

 

 -החלק היה מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

רזרבה   5%רזרבה,    5%תרשו לי רגע, אתם יודעים שבתקציב אנחנו מאשרים   מר ניר קריסטל: 

 לפעילות. 

 

 . 1%. 5%לא  מר יוסי מזרחי: 

 

או שלשום שלחת לי גם לבקשתי   מיליון ₪ ואתה אתמול  4.3סליחה, אישרנו   מר ניר קריסטל: 

בשנת   הרזרבות  מתוך  הרזרבות.  ניצול  טרחתם    2022את  שלא  ותודה  לי,  שלחת  שאתה  הדו"ח  לפי 

-₪3.2. אתם כרגע מדברים על    2,285,967לסכם אותו, אבל ישבתי לעשות את זה. נשארה יתרה של  

בשנת    3.3 כשגם  תיקון,  סליחה   ,₪ ברזרבה    2022מיליון  רק  אומרת    2,285,000נשארה  זאת   .₪

לדיון   נגיע  אנחנו  כי  המאוחר,  את  אקדים  קצת  אני  משהו,  עוד  אבל  לך  אגיד  ואני  קיים.  שהכסף 

התקציב. אני עשיתי עם עצמי קצת משחק, כי היה לי זמן פנוי. וישבתי ואללה אמרתי בא לי לאזן את  

לאגרת השמי מלא  כסף  פה  יש  השמירה,  אגרת  לעלות  מעבר  פה  חסכתי  קיצוצים  התקציב.  עם  רה, 

אפילו לא כואבים. אפילו לא כואבים. אם תרצה פעם נשב על זה ביחד. אין שום בעיה לתת את מלוא  

יודעים   שירותי הביטחון לתושבי רעננה. בעדין הנוכחי שבו יוקר המחייה גם מעמיר בטירוף, וכולנו 

בות של האנשים, ובעידן  כמה עלה לנו רק הסופר. בעידן שהריבית עלתה, והמשכנתאות עלו, וכל החו

. ומתחילים  2023הזה שהמדינה הזאת הולכת למיתון כמו כל העולם, ותסתכלו מה אומרים כולם על  

טק לפני שמתחילים במקומות אחרים. והאוכלוסייה הזאתי  -פה פיטורים דרך אגב, ומתחילים בהיי

את זה מחברים, שחיים   , יש פה הרבה אנשים,  ואני שומע8שהיא אוכלוסייה במצב סוציו אקונומי  

בחשש כי הם מבינים שבחברות שלהם מתחילות תזוזות. כשיש לנו את הכסף, ואני מתעקש על זה  
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שיש לנו את הכסף, אין שום סיבה לגבות מעבר לארנונה אגרה חיצונית נוספת. וכמו שאמר ארז, את 

ובזה    2022-ה חד פעמי למהאגר  1/3ואמרנו שאנחנו משאירים    2022-זה אנחנו סיכמנו בדיון הקודם ל

האג'נדה  זאת  אם  לגיטימי  וזה  בסדר  זה  השירות,  את  לקצץ  אחד  שעשיתם  שמה  חושב  אני  נגמר. 

   -שלך. אבל קיצצתם

 

 זו לא האג'נדה שלי, זו האג'נדה...  מר חיים ברוידא: 

 

  -אני הצבעתי על הכסף ואני אמרתי מר ניר קריסטל: 

 

 אבל אתה לא יודע לנסח.   אומנם אתה הכי טוב, מר חגי בורשטיין: 

 

אתה הצבעת בעד האגרה כשהיית סגן שלי. הרי הפסקת להצביע ברגע שעברת  מר חיים ברוידא: 

 לצד השני. 

 

 ? בתחילת דבריך ביקשת תרבות דיבור, ואתה נכנס לי לדברים.  התחלת מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אבל אני רוצה להסביר לך.  מר חיים ברוידא: 

 

 ני מצטט אותך.  א מר ניר קריסטל: 

 

  -₪  6.2-דבר ראשון מדובר ב מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אתה כל פעם נכנס לי לדברים.  מר ניר קריסטל: 
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  -אני נכנס לך לדברים מכיוון שאתה מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אתה דיברת על תרבות הדיבור.  מר ניר קריסטל: 

 

   -ל להאמיןאתה פשוט אומר דברים, הציבור עוד יכו מר חיים ברוידא: 

 

 אני מציע שתקרא שוב את מה שהקראת קודם.   מר ניר קריסטל: 

 

הדברים  מר חיים ברוידא:  בעד  הצבעת  כסגני  פה  כשישבת  להם.  להאמין  יכול  עוד  הציבור 

 האלה, וברגע שאתה לא נמצא כסגני, אז אתה מצביע נגד הדברים האלה.  

 

 אוקיי, בסדר, בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

  -אז בוא אל תספר, אתה יודע דא: מר חיים ברוי

 

  -אין בעיה. אתה יכול לצבוע את הכול במה שאתה רוצה מר ניר קריסטל: 

 

  -מדובר מר חיים ברוידא: 

 

 מדובר בכסף שיש לך, תשתמש בו לביטחון.   מר ניר קריסטל: 

 

 ₪ זה הסיפור.  6.2-מדובר ב מר חיים ברוידא: 

 

 ר, זה לגיטימי.  אתה רוצה אותו למשהו אח מר ניר קריסטל: 



 לוגו חברת התמלול                                                                 עיריית רעננה                        
 28.12.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 137 
 

 

 כל תושב רעננה יכול לעמוד בו, ומי שמתקשה יש לו הנחה.  מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר. לא, דרך אגב באגרת השמירה אין הנחות.  מר ניר קריסטל: 

 

 יש, יש.  מר יוסי מזרחי: 

 

 יש?  מר ניר קריסטל: 

 

 יש הנחות כמו לארנונה.   מר יוסי מזרחי: 

 

דיין אני אומר לך, יש את הכסף הזה בבסיס התקציב, ואין שום סיבה אבל ע מר ניר קריסטל: 

 לגבות אגרה נוספת. זאת לפחות דעתי המקצועית.  

 

נניח רווחה כלכלית,... ישפר את    : גב' דרורה כהן ... שעשית חשבון נכון, אבל אם יש לנו  ניר, 

 רווחת התושבים, למה לא ניתן שירותים יותר טובים לתושבים? 

 

 כי יש לך את הכסף, מי אמר לך לא לתת אותם? תיתני.  קריסטל:  מר ניר

 

 -₪ באמת 7-לא, אני מדברת על ה  : גב' דרורה כהן

 

 תיתני את השירות.   מר ניר קריסטל: 

 

 נניח שיש יתרה, נניח שנלך עם מה שאתה אמרת ובדקת, ואני סומכת עליך.    : גב' דרורה כהן
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   -כת למרכז היום אודרורה למה את לא הול מר ניר קריסטל: 

 

 שיש יתרה...   : גב' דרורה כהן

 

צריכה   מר ניר קריסטל:  העירייה  כי  כסף?  עוד  ומשלמים  הרווחה  למועדון  הולכים  לא  למה 

 לתת את השירות הזה.  

 

 כשיש לי רווחה, אני נותנת דברים. ניתן תקציבים לעוד דברים. מה הבעיה.    : גב' דרורה כהן

 

 לה בואו.  אז יאל מר חיים ברוידא: 

 

 בואו נצביע.  מר ניר קריסטל: 

 

 קודם כל אני רוצה לציין, אתה ציינת את הרזרבה לכאורה שלא נוצלה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 לא לכאורה, אלה נתונים שאתה הגשת.  מר ניר קריסטל: 

 

  -לא אמרתי שלא הגשתי. אני רואה מר יוסי מזרחי: 

 

 אז למה היא לכאורה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -אני עומד מאחורי המספרים. לכאורה מול זה וסי מזרחי: מר י
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 אתה עומד מאחורי המספרים או שאתה עומד לכאורה מאחורי המספרים.   מר ניר קריסטל: 

 

הגיעו.  מר יוסי מזרחי:  שלא  ההכנסות  צד  על  מסתכל  לא  אתה  כי  לענות.  לי  תן  רגע  רגע, 

   -לדוגמא, דיבידנד מתאגיד מים שתקצבנו

 

 אני יודע.  סטל: מר ניר קרי

 

נועדה למה? לפיגור בהכנסות שלא בוצעו. וזה מה   מר יוסי מזרחי:  כל זה אותה רזרבה בסוף 

  -שקרה בפועל. הרזרבה הזאתי למעשה לא הייתה ניתנת

 

 נשאר ברזרבה ללא שימוש.  מר ניר קריסטל: 

 

מ מר יוסי מזרחי:  כי  ניתנת...  לא  ניתנת,  הייתה  לא  רזרבה  אותה  סליחה,  גם  רגע  אידך 

 ההכנסות קטנו.  

 

 בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

עכשיו איך אומרים, כשיורד גשם יורד על כולם. כמו שאתה אומר התשומות   מר יוסי מזרחי: 

על   מסתכלים  אנחנו  כאשר  ולכן  עלו.  העלויות  בעירייה  גם  זה  בסוף  עלה,  המחיה  יוקר   2023עלו, 

מדוע? כי שוב המחירים עולים, המדדים עולים, אנחנו רואים את זה בתקציב, יש עלייה בתשומות.  

את  גם  צריכים  אנחנו  לאזן  כדי  בסוף  לכן  אצלנו.  גם  עולה  העבודה  שכר  אצלנו,  גם  עולה  כשהמדד 

  -ההכנסות הללו, ובסוף דין פרוטה כדין מאה. כי גם אותו סכום קטן של האגרה

 

 אתה רוצה שאני אראה לך כמה להוריד בדוברות.   מר ניר קריסטל: 



 לוגו חברת התמלול                                                                 עיריית רעננה                        
 28.12.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 140 
 

 

  -ניר, תן לי לסיים. כי גם אותו סכום קטן לכאורה של האגרה מר יוסי מזרחי: 

 

 להראות לך כמה להוריד בדוברות לטובת הביטחון.   מר ניר קריסטל: 

 

  -בסוף מר יוסי מזרחי: 

 

 ניר אתה הגשת הסתייגויות תקציביות? היה לך שנה שלמה להיערך.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה לא הגשת. ל מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו נגיע, זה לא דיון תקציב.  מר ניר קריסטל: 

 

   -היית צריך לשלוח מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה לא דיון תקציב, הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 אז אני אומר, אז אתה רוצה שאני אראה לך איפה אפשר לחסוך?  מר ניר קריסטל: 

 

   -, אל תראה כרגע, לא שלחו את זה בזמן. אנחנולא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בוא נצביע. אריאל בוא נצביע. בוא נצביע.   מר ניר קריסטל: 
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לרעננה שמירה אבטחה  מר חיים ברוידא:  עזר  חוק  בעד הארכת תוקף  מי  עוברים,  טוב, אנחנו 

 וסדר ציבורי התשע"ז?  

 

 בעד.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

נגן    : גב' דרורה כהן לא  ברחוב.  אנס  להם  יבואו  שלא  הנשים  על  נגן  לא  אבל  נשי,  מגדר  גם 

   -עליהם בשמירה... שלא יהיה חס וחלילה

 )מדברים יחד(  

 דרורה, אבל למה קיצצתם בתקציב... קיצצתם בשנה שעברה בתקציב.    מר ארז ברט: 

 

 אריאל, כמה התוצאה בבקשה?  מר ניר קריסטל: 

 

 . 8-10 הילדסהיימר: מר אריאל 

 

 אבל למה קיצצת בתקציב?   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 אני עונה למה ששאלת. אמרת למה לקצץ, אני שואל לה קיצצת.   מר ארז ברט: 

 

   -אוקיי חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 למה קיצצתם בשנה שעברה.   מר ארז ברט: 



 לוגו חברת התמלול                                                                 עיריית רעננה                        
 28.12.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 142 
 

 

 :הצבעה

  8 –בעד 

 10 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

הארכת תוקף חוק עזר לרעננה )שמירה, אבטחה וסדר  אשר  א לת העיר החליטה ברוב קולות למועצ

 . 2017 –ציבורי(, התשע"ז 

 

 ניר אתה ביקשת דקה לדבר נכון?  מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו בסוף מן המניין פשוט.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני מוותר על התענוג.   מר ניר קריסטל: 

 

 ר'ה אני עושה הפסקה.  חב מר חיים ברוידא: 

 

 רגע מירב ביקשה לדבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אה סליחה נכון.   מר חיים ברוידא: 

 

 מוותרת?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 לא. אני אסתפק בדקה.   גב' מירב מאיר: 

 

 יאללה תקראי מהר מירב.   מר חיים ברוידא: 

 

בדי גב' מירב מאיר:  חשוב וק.  דקה  תפקיד  האקולוגית.  במערכת  חשוב  תפקיד  יש  לעצים 

   -בשמירה על בריאותנו כממתנים את החום, מונעים רעש, מצלים, ומונעים את נזקי הקרינה. המדינה

 

 העצים? הדקלים או העצים?   מר אילן כהן:

 

ומש גב' מירב מאיר:  הציבורי.  העירוני  במרחב  העצים  של  חשיבותם  את  מבינה  רד  המדינה 

להגנת הסביבה יצא עם תכנית לאומית לנטיעת עצים. למרות זאת נראה שבעיריית רעננה טרם הבינו 

היה עץ סיגלון גדול ומרהיב. יום   53את חשיבותם של העצים. ועצים נכרתים מסיבות שונות. במכבי  

דיווח של תמ פי  ידי פקיד היערות על  ניתן על  גדם גזע. אישור כריתה  ונת העץ  אחד נשאר ממנו רק 

ללא עלים עם הדיווח כי העץ מת. על פי האגרונום העירוני זה מייעל את התהליך כריתה על פי תמונה  

 והמילה מת. 

 

 אבל זה לא נכון.    מר אילן כהן:

 

  -בדקתי גב' מירב מאיר: 

 

 היא אומרת דברים לא נכונים.   מר אילן כהן:

 

 יש לה דקה בלבד.   מר ניר קריסטל: 
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נתן   מר אילן כהן: היערות  שפקיד  ומנענו  התגייסנו  ואני  העיר  וראש  להוריד,  שרצו  היה... 

 הוראה לכרות אותו. אני והוא נלחמנו ונשאר העץ. תסתכלי בלוי אשכול. בואי תראי. 

 

 אבל לסיגלון זה לא עזר.  גב' מירב מאיר: 

 

 אנחנו נגד כריתת עצים. נגד.   מר אילן כהן:

 

 כול?  מה זה לוי אש מר חיים גולדמן: 

 

בלי  גב' מירב מאיר:  משמעית  חד  אמר  הוא  לאגרונומיה.  ד"ר  ועם  מומחות  בקבוצות  בדקתי 

 בדיקה פיזית של העץ אי אפשר...

 )מדברים יחד(  

  -בשבועות האחרונים למדתי שבלוי אשכול, אם אתה אומר גב' מירב מאיר: 

 

 רגע חבר'ה, זה נושא כאוב, תנו לה.  מר חיים ברוידא: 

 

על   איר: גב' מירב מ מוותרת  אני  אז  סבבה,  העץ,  את  הצלתם  אשכול  שבלוי  אומר  אתה  אם 

 הפסקה הבאה.  

 

 הגענו למקום ומנענו את הכריתה.   מר אילן כהן:

 

מדרכה   גב' מירב מאיר:  זה  מכבי  ברחוב  הצללה.  על  רעננה  עיריית  מוותרת  בקלות  ככה 

עצ יפה,  שהוצל  אשכול  בלוי  שעשועים.  וגן  ילדים  לגן  הקטן,  שמובילה  ליער  שמובילה  מדרכה  י 

 וההורים והילדים חשופים לשמש ישירה. לוי אשכול סחתיין שאפו, חבל שהסיגלון לא ניצל גם.  
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מערכת  מר חיים ברוידא:  פה  ויש  סעיף  ובכל  דבר,  בכל  מדהימה  בצורה  עובדת  הזו  העירייה 

   -ומר, אל תלמדו אותייחסים מצוינת בין ההנהלה לבין ראשי אגפים, ובנושא של ירוק שוב אני א

 

  -אני לא מלמדת, אני רק אומרת גב' מירב מאיר: 

 

   -אל תלמדו אותי מר חיים ברוידא: 

 

   -שאם על פי תמונה גב' מירב מאיר: 

 

  -אני נקשרתי פה לעצים. עכשיו לגבי הנושא של האקליפטוס מר חיים ברוידא: 

 

 כשהייתי חברת מועצה.  אפילו כשגזמו ידעתי להתקשר אליהם גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני רוצה להסביר לכם דבר אחד. העץ נמצא בתוך שטח פרטי.  מר חיים ברוידא: 

 

   -שאני אמנע את הגיזום גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

בן   גב' רונית ויינטראוב:  עץ  כרתו  איך  בראש    100אז  יושב  אתה  איך  איך?  זה.  ברחוב  ביער,  שנה 

   -הוועדה וכמעט

 
 את צרודה, את צרודה.   חיים ברוידא: מר 

 

 וכמעט זה.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 את צרודה.  מר חיים ברוידא: 

 

 איך? איך?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא היה בשטח פרטי, זה היה ברחוב, עץ שנתן פריחה מדהימה.   53מכבי  גב' מירב מאיר: 

 

 אני לא יכול לעסוק בכל עץ.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני אומרת, לא על פי תמונה.  ב' מירב מאיר: ג

 )מדברים יחד(  

 חבר'ה אנחנו עושים הפסקה.  מר חיים ברוידא: 

 

 כמה זמן? מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר?  20:20-אנחנו נהיה פה ב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 פה.  20:20 מר חיים ברוידא: 

 

 רגע ננעלה הישיבה?    מר ארז ברט: 

 ה ננעלה.  בהישי מר חיים ברוידא: 

          

  ______________________           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


